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Prehrana – bolj pomemben 
element življenjskega sloga, kot 

si mislimo
Med številnimi spremembami v šolskem sis-

temu, ki so bile uvedene v tem letu, je tudi dru-
gačen način subvencioniranja šolske prehrane. 
Le-ta naj bi prinesel pravičnejšo razporeditev fi-
nančnih obveznosti, kar pomeni, da naj bi bil na-
klonjen socialno šibkejšim družinam, a pri nas 
se tovrstne poštene namere zelo rade »sfižijo« in 
zdi se, da je temu tako tudi v tem primeru. Šol-
sko ministrstvo zato že pripravlja spremembe 
zakonodaje.

Prehrana sodi med najpomembnejše ele-
mente življenjskega sloga vsakega posamezni-
ka. S tem področjem sem se temeljito seznanil v 
sklopu priprave zaključne naloge na podiplom-
skem študiju na Fakulteti za management, ko 
sem raziskoval življenjski slog in izgorelost pod-
jetnikov. Ugotovil sem, da večina podjetnikov v 
Sloveniji dnevno ne zaužije priporočenih pet 
obrokov hrane, vključno z zajtrkom.

Analiza raziskave, v kateri je sodelovalo 1.276 
anketirancev, je pokazala, da podjetniki, ki kaže-
jo znake izgorelosti, v povprečju redkeje uživajo 
glavne obroke - zajtrk, kosilo, večerjo - kot podje-
tniki, ki jih ne obravnavamo kot izgorele. Ugotovil 
sem tudi, da podjetniki, ki kažejo znake izgore-
losti, v povprečju manj redno malicajo kot pod-
jetniki, ki ne kažejo izrazitih znakov izgorelosti. 

Stopnja izgorelosti podjetnikov, ki bolj redno 
zajtrkujejo, malicajo in kosijo, je v povprečju niž-
ja kot pri podjetnikih, ki omenjene obroke uživa-
jo manj redno. Na drugi strani se je izkazalo, da 
je stopnja izgorelosti podjetnikov, ki uživajo pri-
ložnostne obroke (praviloma nezdrave prigriz-
ke), na primer pri gledanju televizije, v povpre-
čju višja kot pri podjetnikih, ki tovrstnih obrokov 
ne uživajo.

Zavedati sem moramo, da posameznik obli-
kuje svoj življenjski slog pod vplivom življenj-
skih razmer in izkušenj že od zgodnjega otro-
štva dalje. Med ključne dejavnike, ki vplivajo na 
oblikovanje življenjskega sloga, sodijo obnaša-
nje staršev, družinske razmere, izobraževanje, 
zdravstveno varstvo in ostali socialni ter okoljski 
dejavniki. Prav zato je tako pomembno, kakšen 
režim prehranjevanja zagotavljamo, tako doma 
kot v šoli, našim najmlajšim, saj je zelo verjetno, 
da bodo slednji z zdravju naklonjenimi ali zdrav-
ju škodljivimi prehranjevalnimi navadami nada-
ljevali, tudi ko odrastejo. Saj se še spomnimo: 
kar se Janezek nauči …

(ML)

(ML)
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Tema tedna

SUBVENCIONIRANJE ŠOLSKE PREHRANE

Za prehrano šolskih otrok v naši dolini je 
(še) dobro poskrbljeno

V letošnjem šolskem letu je prišlo do 
sprememb na področju subvencionira-
nja šolske prehrane, saj nihče več nima 
splošne subvencije za malico, ki je še la-
ni veljala za vse šolarje. Za starše, ki jim 
subvencija (še) ni bila priznana, je mali-
ca po novem v celoti plačljiva. Posledič-
no je precej staršev v finančni stiski, v 
medijih lahko dnevno spremljamo pre-
tresljive zgodbe o lačnih otrocih. Mini-
strstvo za izobraževanje, znanost, kultu-
ro in šport zato že pripravlja spremembo 
zakonodaje, ki naj bi »nahranila« lačne 
šolarje. Kako se s problematiko spoprije-
majo zgornjesavinjske šole? So tudi na-
ši otroci lačni do poznega popoldneva? 

NOVA (BOLJŠA) ZAKONODAJA 
ČEZ MESEC DNI?

Na ministrstvu zagotavljajo, da je v osnovnih 
šolah delež učencev, prijavljenih na malico, v 
primerjavi z lanskim šolskim letom, nespreme-
njen. Za osem odstotkov je po njihovih podatkih 
upadel delež učencev, ki so upravičeni do sub-
vencionirane malice, do subvencije za kosilo pa 
je v tem šolskem letu upravičenih 1,3 odstotka 
učencev. Lani je s pomočjo subvencije v šoli ko-
silo 1,6 odstotka vseh šolarjev. 

Ker je zgodb o lačnih šolarjih preveč tudi za pri-
stojna ministrstva in vlado, na ministrstvu za iz-
obraževanje pripravljajo predloge sprememb vi-
šine cenzusov za subvencionirano prehrano. Do 
nove zakonodaje bo treba počakati mesec dni. 
Da ne bodo čakali, pa so se odločili v poslanski 
skupini Socialnih demokratov in so dopolnitve za-
kona o šolski prehrani že vložili v parlamentarno 
proceduro po skrajšanem postopku.

SUBVENCIJ ZA KOSILA MALO ALI NIČ
Slovenske šole so v skladu z zakonodajo dol-

žne zagotoviti učencem vsakodnevne obroke 
prehrane. Pri tem je malica obvezen obrok, ki bi 
ga naj zaužili vsi učenci. V Zgornji Savinjski doli-
ni deluje šest osnovnih šol s podružnicami, ki jih 
skupaj obiskuje okoli 1.400 otrok. Glede na to, 
da stopnja zaposlenosti tudi v naši dolini ni naj-
višja, je pričakovati, da vsaj nekaj učencev šol-
ske dopoldneve, ki z vsemi šolskimi obveznost-
mi lahko trajajo tudi do 15. ure in dlje, preživlja 
lačnih. 

Na OŠ Gornji Grad ima subvencijo za malico 
odobreno za okoli 35 odstotkov vseh učencev, 
subvencijo za kosilo pa od 197 dvanajst učen-
cev. V Nazarjah šolo obiskuje okoli 28 odstotkov 

otrok, katerih starši so že dobili odobreno sub-
vencijo za malico. Za kosila pa, po besedah rav-
nateljice Vesne Lešnik, po do sedaj znanih po-
datkih nihče od staršev ni dobil subvencije. Na 
Rečici ob Savinji ima subvencionirano prehrano 
do sedaj okoli četrtina učencev, v Mozirju ima 
subvencionirano malico 26 odstotkov učencev, 
subvencije za kosilo nima nihče, v preteklih le-
tih je bilo do nje upravičenih od dva do tri odstot-
ke učencev.

POMAGAJO ŠOLSKI SKLADI IN DONATORJI
V zgornjesavinjskih šolah poskušajo po svo-

jih močeh pomagati družinam v hudi finančni 
stiski. Učencem iz teh družin plačujejo šolsko 
prehrano s pomočjo šolskih skladov, v katerih 
se zbirajo donatorska sredstva. V občinah, kjer 
vsako leto uspešno izvajajo akcijo Rdečega kri-
ža Slovenije Drobtinica, si šole tudi s temi sred-
stvi zelo pomagajo. 

V OŠ Gornji Grad imajo po besedah ravna-
teljice Lilijane Bele poleg tega zadnja leta zelo 
spodbuden primer celoletne donacije prehrane 

Lilijana Bele, ravnateljica OŠ Gornji Grad:
»Populistična izjava o lačnih otrocih je res 

prisotna v javnosti, menim pa, da je vendar-
le malce napihnjena. Dovolj žalostno je že, da 
se je s spremembo prejšnjega subvencionira-
nja šolske prehrane sesul že vzpostavljeni sis-
tem, ki morda res ni bil »pošten« – sedaj pa je 
še slabše! Več kot preveč žalostno je tudi, da se 
v tem času in v tem delu sveta govori o lakoti 
oziroma da se le-ta sploh pojavlja.

Razmislek o morebitnih lačnih otrocih v šo-
li se lahko konča ali pa začne tudi pri tem, da 
imamo nekatere starše, ki za lastne »nepotreb-
ne« razvade zapravijo na dan veliko več, kot 
stane otrokova malica v šoli. Otrokom za »pri-
boljške« iz trgovine namenijo nekateri starši 
dnevno več, kot stane otrokovo kosilo v šoli, ti 
priboljški pa so nezdrav nadomestek za toplo 
kosilo. 

Doma naučen oziroma privzgojen odnos do hrane pri nekaterih učencih je izjemno neprime-
ren, poleg tega so prisotne izjave, kako je šolska hrana »zanič«. Iz nekaterih razredov po mali-
ci prinesejo nazaj v kuhinjo komaj kaj manj malice, kot so jo dobili, in včasih v takem stanju, da 
jo moramo enostavno zavreči. Nekateri učenci, predvsem na višji stopnji, bi pojedli več, kot po-
jedo, če bi ne bili v nemilosti nekaterih sošolcev, ki do hrane nimajo pravega odnosa in s svo-
jim vedenjem vplivajo na vrstnike ter jih odvračajo od normalnega zauživanja šolske prehrane.

Zavedati se je potrebno tudi, da je delovni čas na šoli, torej trajanje pouka za učence, predpi-
san in traja toliko, kot predvideva predmetnik. Torej so starši seznanjeni, kako dolgo je otrok v šo-
li in morajo vedeti, kako bodo poskrbeli za njegovo prehrano. Izjeme se učenci – vozači, kjer so 
razlogi še drugi in je za otroke dobro, kadar najdemo skupni dogovor o šolski prehrani zanje. Žal 
pa imamo tudi (pre)več staršev, ki šolske prehrane ne plačujejo redno, šele z izterjavo pridemo 
do poplačila, pri tem pa sploh niso socialno ogroženi.«

Malica je obvezen obrok, ki bi ga naj zaužili vsi 
učenci. (Foto: Tatiana Golob)

(Foto: ŠS)
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Tema tedna, Aktualno

s strani krajevnega podjetnika in namenskih na-
kazil posameznikov preko Rdečega križa za pre-
hrano točno določenega otroka. 

V Nazarjah imajo vpeljana tako imenovana 
»gratis« kosila za najbolj ogrožene učence. 

Tudi na OŠ Rečica ob Savinji imajo zelo uspe-
šen šolski sklad, ki s pomočjo donatorjev ter z 
organizacijo različnih prireditev zbira sredstva 
za pomoč socialno ogroženim otrokom. Kot pra-
vi tamkajšnji ravnatelj Peter Podgoršek, je sklad 
na voljo tudi za pomoč pri plačilu šolske prehra-
ne, vendar tovrstnih vlog v letošnjem letu še ni-
so prejeli. 

Probleme s plačilom individualno rešujejo tu-
di na OŠ Mozirje, otrokom v stiski ponudijo mo-

žnost plačila prehrane iz šolskega sklada. Kot 
zagotavlja ravnateljica Andreja Hramec, kljub 
neplačanim položnicam noben otrok ne ostane 
brez šolske malice.

ODMETAVANJA HRANE V 
ZGORNJESAVINJSKIH ŠOLAH NI

V slovenski javnosti krožijo zgodbe o šolski 
hrani, ki ostane neporabljena in jo šole zaradi 
strahu pred očitki staršev, ki prehrano plačuje-
jo, rajši zavržejo, kot pa razdelijo med učence. 
Kot zagotavljajo ravnatelji zgornjesavinjskih 
šol, se na njihovih šolah to ne dogaja. 

Lešnikova pravi, da v OŠ Nazarje hrano, ki 
ostane neporabljena, ponudijo otrokom, ki se v 

šoli zaradi različnih obveznosti zadržujejo dalj 
časa. Za učence, ki so v podaljšanem bivanju, 
kuharice vedno pripravijo kruh in sadje, ki osta-
ne od malice ali kosila. Zelo malo oziroma sko-
raj nič hrane ne odvržejo. 

Tudi na šoli na Rečici je neporabljena malica 
tekom delovnega časa kuhinje v jedilnici na vo-
ljo vsem učencem. Podgoršek zagotavlja, da so 
vsem učencem, ne samo tistim v podaljšanem 
bivanju, vseskozi na voljo tudi sadje in napitki. 

Tudi v Gornjem Gradu hrane nikoli ne zavrže-
jo, ampak jo razdelijo v vrtec in oddelke podalj-
šanega bivanja, kjer otroci ostajajo tudi do 15. 
ure ali celo dlje.

Tatiana Golob

MOZIRSKI BISERI ŠE VEDNO LE NA TABLI

Kaj se dogaja z načrtovano 
gradnjo v Mozirju?

Mozirski biseri so zaenkrat žrtev bančnega kreditnega krča. (Foto: Štefka Sem) 

Tabla, ki nekaj višje od upravne stavbe v 
Mozirju vabi interesente k nakupu stanovanj 
na elitni lokaciji, stoji že dolgo, o elitnih sta-
novanjih pa še vedno ni ne duha ne sluha. Na 
svoji spletni strani investitor Mozirskih bise-
rov podjetje Probit iz Slovenskih Konjic kup-
ce obvešča o pridobitvi gradbenega dovolje-
nja in nameravanem začetku gradnje v leto-
šnjem marcu.

Dobre pol leta po nameravanem pričetku gra-
dnje parcela še vedno ostaja prazna in stroji še 
ne brnijo, kljub temu da naj bi bila več kot polo-
vica stanovanj v prvi od treh stavb že rezervira-
nih. Kako dolgo bo še tako, ne ve niti predsednik 
upravnega odbora podjetja Probit mag. Vlado 
Gobec. 

»V omenjeni projekt smo doslej vložili 
900.000 evrov, ki za nas sedaj predstavljajo 
mrtev kapital. Na žalost od bank ne dobimo 

sredstev, s katerimi bi financirali nadaljevanje 
projekta,« je omenil Gobec in hkrati dodal, da 
nekatere banke sploh ne financirajo nobene-
ga nepremičninskega projekta. Gradnja Mo-
zirskih biserov naj bi potekala v treh etapah, 
prva stavba naj bi imela 21 stanovanj, od te-
ga so že imeli rezerviranih 16, a glede na to, 
da gradnja zamuja, Gobec ne ve, koliko teh in-
teresentov je sploh še pripravljenih za nakup 
stanovanja. 

Ker zaenkrat na kreditiranje bank ne morejo 
računati, so se dogovarjali tudi z gradbinci, da 
bi šli skupaj v partnerski projekt, a tudi gradbin-
cev, ki bi si takšen finančni zalogaj lahko pri-
voščili, niso našli. »Trudimo se, da bi našli re-
šitev za ta projekt, a konkretno ne moremo na-
povedati, kdaj bo do gradnje prišlo,« je zaklju-
čil Gobec. 

Štefka Sem

IZBOR MLADI MENEDŽER LETA

Med finalisti tudi 
Boštjan Gorjup

OOZ MOZIRJE

Kopušar še ostaja 
sekretar

Po izvolitvi sekretarja Območne obrtno-podje-
tniške zbornice Mozirje Janka Kopušarja za župa-
na občine Šmartno ob Paki le-ta zaenkrat še osta-
ja na zbornici. Kopušar, ki je kot podžupan vodil ob-
čino v času do nadomestnih volitev, bo obe funkci-
ji, tako župansko kot omenjeno na območni zbor-
nici, opravljal do februarja, nato pa se bo posvetil 
izključno županovanju. Na območni zbornici bodo 
začasno sklenili pogodbo z osebo, katero bo Kopu-
šar v tem času vpeljal v delo in ga bo kasneje nado-
mestila na njegovem delovnem mestu.

ŠS

Po poročanju časnika Finance so znani finalisti 
za naziv mladi menedžer leta 2012. Med tremi kan-
didati je tudi Boštjan Gorjup, direktor področja go-
spodarjenje v BSH Hišnih aparatih Nazarje. Komisija 
je izbrala še Jureta Tomca, direktorja Baby centra, in 
Romana Žnidariča, predsednika uprave Cetisa.

ML

PODJETJE PANATOP D.O.O.

Trgovina v Nazarjah 
bo ponovno odprta
Močne poplave v Nazarjah so prizadele tu-

di poslovni objekt podjetja Panatop, v katerem 
je med drugim picerija Izoles. Tam je bila tudi tr-
govina – Tuševa franšiza samostojne podjetni-
ce Natalije Peternel, ki je potem zaprla vrata. Pe-
ternelova ne bo imela več trgovine v Nazarjah. 
Kot smo izvedeli v Panatopu, bo živilska trgovi-
na vendarle ponovno odprta, kdo bo najemnik, 
pa je po njihovem še prezgodaj govoriti.

ML
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Gospodarstvo

SAVINJSKO-ŠALEŠKA GOSPODARSKA ZBORNICA 

Direktor še nadalje Kotnik, med podpredsedniki 
tudi Gorjup

Dr. Cvetka Tinauer (levo) je listino o pridruženem članstvu, ki jo je 
podpisala dr. Marta Svetina Veder, izročila direktorju mag. Franciju 

Kotniku. (Foto: Marija Lebar)

S prvo sejo v novem mandatu je upravni odbor Savinjsko-šaleške 
gospodarske zbornice (SŠGZ) gostoval v nedavno oblikovanem Ra-
zvojnem centru energija (RCE) v Velenju. Podpisali so pogodbo o pri-
druženem članstvu centra zbornici. Odbor je potrdil predlog predse-
dnice in potrdil imenovanje direktorja in podpredsednikov. Projekt Na-
učimo se smučati je na seji predstavil njegov pobudnik Jožef Kavtič-
nik, ljubenski župan Franjo Naraločnik pa je prisotne seznanil s pri-
pravami na tekmo v svetovnem pokalu smučarskih skokov za ženske 
na Ljubnem ob Savinji.

IMENOVANI ORGANI
Kot je predsednica zbornice dr. 

Cvetka Tinauer uvodoma povedala, 
si svojega dela ne more predstavlja-
ti brez podpore direktorja zbornice. 
To funkcijo je do sedaj odlično opra-
vljal mag. Franci Kotnik, zato predla-
ga, da ga odbor imenuje za direktor-
ja še za en mandat. Kot podpredse-
dnike je predlagala Boštjana Gorju-
pa iz BSH Hišnih aparatov Nazarje, 
Uršulo Menih Dokl iz Gorenja in dr. 

Spregovorili tudi o 
preprečevanju poplav

Anton Ploštajner iz BSH je predlagal, da naj Savinjsko-šaleška gospodarska 
zbornica na vlado naslovi pobudo za pripravo strategije zagotavljanja višje 

stopnje poplavne varnosti. (Foto: Marija Lebar)

Na seji Savinjsko-šaleške go-
spodarske zbornice je predstav-
nik podjetja BSH Hišni apara-
ti Nazarje Anton Ploštajner spre-
govoril o nedavnih poplavah. Te 
so med drugim prizadele tudi nji-
hovo proizvodnjo in povzročile iz-
pad. Zato je predlagal, da zborni-
ca na vlado naslovi pobudo za 
pripravo strategije zagotavlja-
nja višje stopnje poplavne var-

nosti, saj so bili ukrepi, izvedeni 
v minulih letih, le parcialni in ni-
so bili, kot kažejo posledice no-
vembrskih poplav, zadostni. Po 
razpravi so na seji oblikovali sta-
lišče, naj SŠGZ omenjeno pobu-
do na vlado naslovi preko Gospo-
darske zbornice Slovenije, saj je 
potrebno problematiko reševati v 
nacionalnem merilu.

Marija Lebar

Vladimirja Malenkovića iz Premo-
govnika Velenje. Pripomnila je, da je 
predlagano vodstvo sestavljeno ta-
ko, da pokriva veliko in malo gospo-
darstvo, obe dolini pa tudi različna 
področja dejavnosti. Predloge je od-
bor soglasno potrdil.

RAZVOJNI CENTER ENERGIJA - 
PRILOŽNOST ZA REGIJO

Direktorica RCE dr. Marta Svetina 
Veder je prisotnim predstavila po-

slanstvo, vizijo in tekočo dejavnost 
centra energije. Ta ima 15 družbe-
nikov, med njimi je tudi nazarska 
Energetika. Možnosti za sodelova-
nje z različnimi gospodarskimi su-
bjekti in raziskovalnimi institucija-
mi je veliko. Poudarila je, da center 
predstavlja razvojno priložnost za 
celotno regijo, saj se vključuje v raz-
lične strokovne mreže. 

V novembru so v sodelovanju s 
SŠGZ pripravili obravnavo predlo-
ga slovenske industrijske politike. 
Imeli so kar nekaj konkretnih po-
bud in predlogov, ki so jih posredo-
vali gospodarskemu ministrstvu. 
Prav tako skupaj z zbornico bo-
do drugo leto pripravili simpozij o 
energetski dejavnosti. Svetina Ve-
drova je nato podpisala pogodbo o 
pridruženem članstvu SŠGZ. 

PODPORA UČENJU SMUČANJA
Projekt Naučimo se smučati je 

v naši dolini že poznan. Pričeli so 
ga pred sedmimi leti na nekate-
rih šolah v Zgornji Savinjski in na-
to še v Šaleški dolini. Nekdanji rav-
natelj Osnovne šole Nazarje in se-
danji poslanec v državnem zbo-
ru Jožef Kavtičnik je povedal: »Gre 
za brezplačno dejavnost, ki je na-
menjena otrokom petih razredov 
osnovne šole, ki se na Golteh uči-
jo veščin smučanja. Tako organizi-
rana dejavnost prinaša številne ko-
risti. Otroci so telesno aktivni, ka-
sneje se smučanju pridružijo tudi 
številni starši in spoznajo predno-
sti in lepote gibanja v naravi, spo-

znajo lokalno smučišče in njegove 
prednosti.« 

Da so šolarji, ki imajo v dneh, ko 
smučajo, tudi pouk, bolj dejavni tu-
di v šoli, bolj disciplinirani in bolj 
dojemljivi za učenje, je potrdila tu-
di ravnateljica šoštanjske osnov-
ne šole mag. Majda Zaveršnik Puc. 
Predstavitev je bila namenjena zbi-
ranju sponzorskih sredstev, priso-
tni predstavniki gospodarstva pa 
so bili nad zamislijo navdušeni in 
so projektu obljubili podporo.

ŽENSKA TEKMA V SKOKIH 2013
Franjo Naraločnik, župan občine 

Ljubno, je povedal, da je zbornica 
že lani nudila podporo in sodelova-
la pri obveščanju svojih članic gle-
de dogajanja okoli tekme svetov-
nega pokala v smučarskih skokih, 
ki jo je gostilo Ljubno ob Savinji. Kot 
je razložil, bo letošnja tekma prese-
žek lanske, saj so se ženski smu-
čarski skoki v domači kot svetovni 
javnosti še bolj uveljavili. Prav tako 
sta Ljubno in tamkajšnji Smučar-
sko skakalni klub Ljubno ob Savinji 
BTC požela številne pohvale glede 
izvedbe tekme. 

Povabil je vse udeležence seje, 
da pridejo spodbujat tekmovalke. 
Predstavil je še številne priložno-
sti za promocijo in oglaševanje, 
saj dogajanje prenaša tudi televi-
zija. Dr. Tinauerjeva je pri tem pod-
črtala možnost srečanj s poslovni-
mi partnerji ob robu športnega do-
gajanja. 

Marija Lebar
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OTVORITEV REKONSTRUIRANE CESTE SKOZI BOČNO

Večja varnost za udeležence v prometu

Trak so prerezali gornjegrajski župan Stanko Ogradi, direktor Direkcije RS 
za ceste mag. Gregor Ficko (v sredini) in podpredsednik državnega zbora 

Jakob Presečnik (levo). (Foto: Štefka Sem)

V torek, 20. novembra, je pote-
kala otvoritev rekonstruirane ce-
ste skozi Bočno, za katero sta bi-
la govornika mnenja, da bo bistve-
no vplivala na večjo varnost prebi-
valcev in udeležencev v prometu. 
Trak so prerezali gornjegrajski žu-
pan Stanko Ogradi, direktor Direk-
cije RS za ceste mag. Gregor Ficko 
in podpredsednik državnega zbo-
ra Jakob Presečnik.

Poleg številnih krajanov Bočne 
in drugih občanov se je dogodka 
udeležila nazarska županja Majda 
Podkrižnik, lučki župan Ciril Rosc, 
predstavniki projektanta, izvajalca 
del in nadzorne službe. Ogradi je v 
govoru omenil: »Priprava projektne 
dokumentacije in izvedba projekta 
je bila vse prej kot enostavna. Str-
njeno vaško naselje, razne uskla-
ditve med strankami, pogojevanja 
in zahtevna gradbena dela so ter-
jala veliko energije pred zaključk-
om projekta.

Bočna je s tem projektom pri-
dobila novo sodobno urejeno voz-

išče, nov most preko Bočnice, v 
določenem delu regulacijo Bočni-
ce, odvodnjavanje meteornih vo-
da, pločnik, avtobusni postajališči 
in javno razsvetljavo. Celotna vre-
dnost projekta je znašala dobrih 
482 tisoč evrov. Od tega je bil de-
lež Občine Gornji Grad dobrih 139 
tisoč evrov, ostalo je financiralo Mi-

nistrstvo za infrastrukturo in pro-
stor, Direkcija RS za ceste.« Vsem 
sodelujočim v projektu se je Ogradi 
zahvalil za sodelovanje, uporabni-
kom pa zaželel varno vožnjo.

Mag. Ficko je dejal, da je vedno 
vesel vsakega najmanjšega ob-
novljenega dela ceste. »Vsaka po-
sodobitev je pomembna z vidika 

prometne varnosti, kar so zelo le-
po opisali tudi bočki šolarji v pe-
smi Bočka cesta. Odsek si je zaslu-
žil rekonstrukcijo z ureditvijo ploč-
nikov, javno razsvetljavo in avto-
busnim postajališčem. Cesta bo 
prebivalcem ob upoštevanju vseh 
prometnih predpisov nudila maksi-
malno varnost.«

Omenil je tudi zelo dobro sodelo-
vanje z gornjegrajsko občino in ne-
katere odprte projekte v Zgornji Sa-
vinjski dolini, med tema sta najpo-
membnejša obvoznica Gornji Grad 
in obvoznica Luče. Na direkciji za 
ceste se zavedajo pomembnosti 
teh dveh projektov, kot vsi pa se so-
očajo s pomanjkanjem financ, je 
povedal Ficko.

Otvoritev so s prepevanjem po-
pestrili šolarji podružnične osnov-
ne šole Bočna in člani Moškega 
pevskega zbora Bočna. Po ura-
dnem delu je cesto blagoslovil žu-
pnik Ivan Šelih, nato pa je za vse 
udeležence sledila pogostitev.

Štefka Sem

SLOVENSKA ŽENSKA ZVEZA PRI SLS

Soodločanje žensk v politiki je njihova pravica in 
dolžnost 

Mateja Brlec Suhodolnik (desno) je izpostavila dilemo današnje ženske, ki 
kot mati in žena nadaljuje tradicijo svojih prednic, a kot sodobna ženska 

gradi poklicno kariero. (Foto: Marija Lebar)

Regionalni odbor Slovenske žen-
ske zveze Zgornje Savinjske doline 
pri Slovenski ljudski stranki je v pe-
tek, 16. novembra, v Gornjem Gra-
du pripravil redni letni zbor svo-
jih članic. Srečanja so se udeleži-
le tudi članice odbora ženske zve-
ze na nacionalni ravni, regijski ko-
ordinator stranke Andrej Preseč-
nik ter podpredsednik državnega 
zbora in poslanec Jakob Preseč-
nik. V drugem delu srečanja je bi-
lo pripravljeno predavanje dr. Kar-
la Gržana.

Poročilo o delu preteklega obdo-
bja je predstavila dosedanja pred-
sednica Mateja Brlec Suhodolnik. 
Izpostavila je dilemo današnje žen-
ske, ki kot mati in žena nadaljuje tra-
dicijo svojih prednic, a kot sodobna 
ženska gradi poklicno kariero, hkra-
ti pa sodeluje tudi v širšem družbe-
nem življenju. Soodločanje v poli-
tiki je njena pravica in dolžnost, le 
dodajanje ženskega lahko uravno-
teži naše družbeno življenje. Kljub 

materinski dom v Mozirju. Sprego-
vorili so tudi gostje, poslanec Ja-
kob Presečnik je prisotne seznanil 
z najaktualnejšimi dogajanji tako 
v strankarskih vrstah kot v samem 
parlamentu. 

Sledila je razrešnica doseda-
njemu odboru in volitve novih 
predstavnic. Te bodo na konstitu-
tivni seji izmed sebe izvolile pred-
sednico za prihodnje mandatno 
obdobje.

Vsi so z zanimanjem prisluhnili 
modrim besedam dr. Gržana, ki je 
dejal, da je v naši politiki prav go-
tovo potrebno povečati vpliv žen-
sk. »Pa ne takih, ki so pomožače-
ne, temveč pravega ženskega prin-
cipa, ki je protiutež moškemu in ga 
hkrati dopolnjuje,« je dejal Gržan. 

Za lep kulturni program je poskr-
bel solist Jure Bizjak z Ipavčevo pe-
smijo Slovenec sem. Zapele so še 
Ljudske pevke Lipa in požele nav-
dušen aplavz.

Marija Lebar

temu v tukajšnjem odboru ni politi-
čark, članice se predvsem ukvarjajo 
z dobrodelno dejavnostjo. Med dru-
gim vsako leto obiščejo center sta-
rejših v Gornjem Gradu, več let za-
pored pa so organizirale prireditev 
Ljudje odprtih src.

Njihova predstavnica v odbo-
ru na nacionalnem nivoju Bran-
ka Ermenc je predstavila delova-
nje te skupine, ki se je v sodelo-
vanju s tukajšnjim odborom več-
krat mudila tudi v naši dolini. Med 
drugim so obiskale in obdarovale 
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OBČINA GORNJI GRAD

Škoda po poplavah zelo velika
Kot v drugih občinah, ki so jih prizadele no-

vembrske poplave, tudi v občini Gornji Grad pri-
dno popisujejo škodo. Na terenu so štiri komi-
sije, ki bodo verjetno že pred rokom, ki je 5. de-
cembra, oddale popise škode. Prva, groba oce-
na škode se je delala dva dni po poplavah in je v 
gornjegrajski občini znašala 3,2 milijona evrov, 
je povedala direktorica občinske uprave Jožica 
Rihter.

V ta znesek je všteta tudi škoda na rekah 
in vodotokih, ki pa v popis namenjen Upravi 
RS za zaščito in reševanje ne spada. Škoda 
na ostali infrastrukturi tako znaša okrog 1,7 
milijona evrov. Poplavljenih je bilo 40 stano-
vanjskih objektov in 40 gospodarskih poslo-
pij, enemu gospodarskemu poslopju je od-

neslo steno. Po grobi oceni je poškodovanih 
80 kilometrov lokalnih cest in prav toliko goz-
dnih, ter štirje kilometri regionalne ceste Gor-
nji Grad-Bočna. 

Voda je poškodovala kar 15 mostov, največ 
škode je na mostu v Delcah in Firberjevem mo-
stu v Gornjem Gradu. Skupna ocena škode na 
vseh mostovih znaša pol milijona evrov. Mo-
stovi so izpodjedeni in poškodovane so nosil-
ne konstrukcije. Sprožilo se je devet plazov, ki 
ogrožajo lokalne in gozdne ceste, eden celo re-
gionalno cesto. Dva od teh sta večja in merita 
pol hektarja. Veliko škode je bilo tudi na kmetij-
skih površinah zaradi nanosov materiala iz vo-
dotokov. Poškodovanih kmetijskih zemljišč je 
okrog 40 hektarov.

Največja škoda je na reki Dreti in petih vodo-
tokih s pritoki v občini. Poškodovane so struge, 
brežine, vodotoki so utirali nove struge, zaplav-
ne pregrade so zapolnjene in bo potrebno vse 
očistiti, podrti in odnešeni so talni pragovi, podr-
ti in odnešeni so uporni zidovi. Preliminarna oce-
na te škode je znašala 1,5 milijona. 

Popisne komisije so po večini že opravile svo-
je delo. Komisije bodo ovrednotile popise po ce-
niku Uprave RS za zaščito in reševanje in šele ko 
bodo vsi podatki vneseni v računalniški sistem 
AJDA, bodo znani podatki, koliko škode bo pri-
znane, koliko bodo dobile občine za odpravlja-
nje posledic in predvsem od kod, saj je državna 
blagajna precej prazna. 

Štefka Sem

NOVA SISTEMIZACIJA NA ZAVODU ZA GOZDOVE SLOVENIJE

Po novem le tri krajevne enote v OE Nazarje
Zaradi krize se javnim zavodom zmanjšu-

je višina sredstev za delovanje, med temi je 
tudi Zavod za gozdove Slovenije (ZGS). V le-
tošnjem letu so bili prisiljeni še bolj zategni-
ti pas, čeprav so zelo racionalno delali že 
doslej, je povedal vodja nazarske območne 
enote ZGS Toni Breznik. Gozdarji se po tere-
nu že sedaj vozijo na lastne stroške, kako bo 
prihodnje leto, ko bo sredstev za delovanje 
službe še manj, Breznik ne ve. Zaradi varče-
vanja je bila v ZGS letos sprejeta tudi nova 
sistemizacija, ki uvaja nekaj sprememb pri 
organizacijski strukturi zavoda.

TRI KRAJEVNE ENOTE
Nazarsko območno enoto ZGS je doslej sesta-

vljalo pet krajevnih enot (KE), to so Luče, Ljubno 
ob Savinji, Gornji Grad, Nazarje in Šoštanj, in 20 
revirjev. Po novi sistemizaciji bodo v OE Nazarje 
le tri krajevne enote in 19 revirjev (eden manj bo 
v KE Šoštanj). Lučka enota, ki obsega tudi Solča-
vsko, je edina, ki je ostala nespremenjena, vodja 
je ostala Alja Žunter. KE Gornji Grad in Ljubno bo-
sta po novem združeni, sedež bo v Gornjem Gra-
du, vodja pa bo Damijan Jevšnik. Prav tako sta 
se združili KE Nazarje in Šoštanj, vodja bo Aleš 
Ocvirk, ki je doslej vodil šoštanjsko enoto, sedež 
bo v Šoštanju. V Nazarjah in na Ljubnem ob Savi-
nji bosta odslej le revirni pisarni.

»Ker smo bili že doslej zelo racionalno orga-
nizirani, vodje krajevnih enot so imeli tudi svoje 
revirje, z novo organiziranostjo ne bo velikih pri-
hrankov. Sprememb v kadrovski zasedbi je ma-
lo. Kjer so spremembe, jim lastniki gozdov po-
navadi nasprotujejo. To dokazuje, da revirni goz-
darji večinoma dobro sodelujejo z lastniki goz-
dov. Ker so naši revirni gozdarji za delo v goz-
dovih in za sodelovanje z lastniki dobro uspo-
sobljeni, sem prepričan, da bo delo tudi v priho-

dnje tvorno in uspešno,« je omenil Breznik in do-
dal, da jih prihodnje leto s spremembo zakona 
o gozdovih ponovno čakajo večje organizacij-
ske spremembe, zato bodo te, sedaj uvedene, 
le kratkotrajne. Upati je, da bo tudi novi zakon o 
gozdovih ohranil dobro organiziranost gozdar-
ske terenske službe.

REZULTATI DOBREGA DELA
Gozdarji so trenutno zelo zaposleni s popi-

sovanjem škode na gozdnih cestah po popla-
vah, pripravi poročil in planov za prihodnje le-
to. Ker so po naravi dela predvsem terenski de-
lavci, gozdarje zelo moti naraščajoča birokraci-
ja v javnem sektorju, ki je velika ovira njihovemu 
delu. ZGS je po naravi dejavnosti pretežno go-
spodarska, ne birokratska firma, katere letni uči-
nek je dodana vrednost gozdov in hlodovine naj-
manj 40 milijonov evrov (brez upoštevanja »ne-
lesnih« vlog gozda). Gozdne površine so se od 
druge svetovne vojne v slovenskem merilu pove-
čale za 38 odstotkov, lesna zaloga pa je večja 
za 300 odstotkov. To ni dano samo po sebi, am-
pak je plod trdega strokovnega dela gozdarjev 
in lastnikov gozdov, zatrjuje Breznik

Slovenski gozdarji imajo v svetu velik ugled, 
način gospodarjenja z gozdovi pri nas pa na 
ogled naših gozdov privablja predstavnike šte-
vilnih držav iz vsega sveta. Pretirano krčenje 
sredstev lahko gozdarsko službo oslabi do te 
mere, da ne bo več kos vsem izzivom in nalo-
gam, ki jih gozdarjem nalaga zakonodaja. To pa 
lahko povzroči posledice, ki se bodo pokazale 
šele čez desetletja. Gozdarjenje je dolgoročen 
proizvodnji proces, napake ali koristi se ne po-
kažejo takoj, ampak na dolgi rok. Tudi rezultati 
v gozdovih niso plod le ene, ampak več genera-
cij. Hkrati Breznik poziva lastnike gozdov, naj bo-
do zaradi organizacijskih sprememb razumeva-
joči, saj zaradi skrčenih materialnih sredstev od-

ziv gozdarjev na njihove zahteve ne bo tako hi-
ter kot doslej.

ZAPOSLENI OSTAJAJO
Število zaposlenih se za enkrat ne bo spremi-

njalo, saj so že sedaj kadrovsko na minimumu. 
V zadnjih petih letih niso zaposlovali, upokojitev 
niso nadomeščali, še pripravnikov več ne spre-
jemajo, saj ni denarja za njihove plače. Od leta 
1994, ko je nastal zavod, do danes se je njiho-
vo število zmanjšalo za 22 odstotkov, obseg de-
la pa se je zelo povečal, predvsem birokracija, 
je omenil Breznik, ki upa, da težkemu letu ne bi 
sledilo še težje, saj dodatnega zmanjšanja sred-
stev ne bi prenesli brez posledic za gozdove in 
lastnike gozdov.

Štefka Sem
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KONFERENCA KAKOVOSTI SAŠA REGIJE

Odpadna embalaža in komunalni odpadki med 
monopolom in trgom

Mag. Vilma Fece (levo) je povedala, da je konferenca namenjena 
problematiki sprejemanja nove zakonodaje na področju ravnanja s 

komunalnimi odpadki vključno z odpadno embalažo. (Foto: Marija Lebar)

V organizaciji Društva za kako-
vost in ravnanje z okoljem (DKRO) 
in Savinjsko-šaleške gospodarske 
zbornice je v četrtek, 15. novem-
bra, v Velenju potekala vsakoletna 
konferenca kakovosti. Letošnja je 
bila namenjena temam s podro-
čja ravnanja z odpadno embala-
žo in komunalnimi odpadki. Ne po 
naključju, saj ministrstvo za kmetij-
stvo in okolje pripravlja s tega po-
dročja novo zakonodajo, ki pa jav-
nosti še ni dostopna.

Predsednica DKRO mag. Vilma 
Fece je uvodoma dejala, da je to-
kratna konferenca dvanajsta po 
vrsti in je namenjena problematiki 
sprejemanja nove zakonodaje na 
področju ravnanja s komunalnimi 
odpadki vključno z odpadno em-
balažo. Uredba naj bi sodila v tretji 
paket ukrepov za spodbujanje go-
spodarstva, a dialoga med ustre-
znimi asociacijami gospodarstva, 
kot je gospodarska zbornica, in mi-
nistrstvom ni.

Glede na evropsko uredbo o 
ravnanju z odpadno embalažo in 
komunalnimi odpadki je že pred 
letom in pol potekala javna raz-
prava na to temo. V Velenju je bi-
la lani februarja organizirana kon-
ferenca, na kateri so pripravili kar 
nekaj pripomb, a kot kaže, te v se-

danji pripravi predpisov niso bi-
le kdo ve kako upoštevane. No-
vi predpisi naj bi omogočali mo-
nopolni položaj izvajalcem javnih 
služb ravnanja s komunalnimi od-
padki in omejevali dejavnost pod-
jetij, ki se že tradicionalno ukvar-
jajo z odpadki in imajo dolgole-
tne uveljavljene dobre prakse. Če 
se ta predpostavka uresniči, bi to 
ne bilo razvojno, temveč bi ome-
jilo zbiranje odpadkov gospodar-
skih družb, kot sta na primer Su-
rovina in Dinos, je bilo rečeno na 
konferenci.

Mateja Mikec iz družbe Interse-
roh je izrazila bojazen, da bi se s ta-
ko pripravljeno uredbo vzpostavil 

monopol lokalnih komunalnih pod-
jetij. To bi pomenilo izločitev proste 
gospodarske pobude, ki je ključ-
na za konkurenčnost in zniževanje 
stroškov. Dr. Rajko Pirnat je v svo-
jem izvajanju poudaril, da tako na-
ravnana uredba ne bi bila v skladu 
z evropsko zakonodajo, saj ne pre-
ferira tržne dejavnosti. Dejan Zver 
iz Gorenje Surovina pa je predstavil 
pogoje, v katerih lahko država za 
določeno dejavnost opredeli javno 
službo. Poudaril je, da za področje, 
ki ga je mogoče urejati na trgu, ne 
sme biti ustanovljena javna služba 
z monopolno pravico.

Udeleženci so na osnovi razpra-
ve ob zaključku sprejeli tudi neka-
tere zahteve. Z njimi bodo seznani-
li pripravljavce uredbe o ravnanju s 
komunalnimi odpadki. 

Marija Lebar

OBČINSKI SVET REČICA OB SAVINJI

Potrdili investicijski 
program za čistilno 

napravo
Na dopisni seji je rečiški občin-

ski svet sprejel sklep, s katerim so 
potrdili investicijski program Cen-
tralna čistilna naprava Mozirje. Da 
bodo o tem sklepali na dopisni se-
ji, so se člani občinskega sveta od-
ločili že na predhodni redni seji, saj 
do takrat dokumentacija še ni bila 
pripravljena do te mere, da bi sklep 
lahko sprejeli. 

Gre za projekt razširitve zmoglji-
vosti centralne čistilne naprave v 
Mozirju, ki ga izvajajo občine Nazar-
je, Rečica ob Savinji in Mozirje, ta je 

nosilka projekta. Kot je povedala di-
rektorica Savinjsko-šaleške območ-
ne razvojne agencije Jasna Klepec, 
se je dobro na razpis prijaviti na pr-
vi rok, ker bodo morda potrebne še 
dopolnitve dokumentacije.

Vlogi je bilo treba priložiti prav-
nomočno gradbeno dovoljenje in 
s strani občinskih svetov potrjen 
investicijski program. Slednji je bil 
dokončan šele v nadaljevanju, ker 
do redne seje še ni bilo pridobljenih 
dovolj podatkov.

Marija Lebar

MOZIRJE 

Poplave krivec za selitev 
podjetnikov

Poplave, ki so novembra znova 
prizadele Zgornjo Savinjsko dolino, 
niso prizanesle mozirskemu trgu. 
Tam je potok Trnava poplavil več 
stavb, med njimi tudi Grabnerje-
vo hišo. Voda je zalila pritlične po-
slovne prostore in povzročila veliko 
škodo podjetnikom, ki so v njih po-
slovali. Trgovina Gregor in Turistič-
na agencija (TA) Medea turizem 
Grabnejevo hišo zato zapuščata.

Pritličje v Grabnerjevi hiši je bi-
lo poplavljeno v višini okoli enega 
metra. Najemniki prostorov, Marja-
na Omladič z barom Grabenček, 
Aleksandra Podsedenšek, ki ima v 
lasti trgovino Gregor, in Helena Ža-
gar, lastnica TA Medea turizem, so 
iz vode reševali, kar se je dalo, a je 
nastala škoda kljub temu velika.

Prostori so zaradi posledic popla-
ve in prejšnjih vdorov podtalne vode 
potrebni celovite sanacije, podjetni-
ci Podsedenškova in Žagarjeva sta 
se zato odločili poiskati nove po-
slovne prostore. TA Medea turizem 
se je sredi novembra že preselila 
v Muzgovo hišo nasproti upravne-
ga centra, kjer za svoje stranke ne-
moteno posluje naprej. Svoja vrata 
zapira tudi trgovina Gregor, čeprav 
Podsedenškova nove prostore še 
išče. Iz tega razloga v petek, 7. de-
cembra, in soboto, 8. decembra, tr-
govina Gregor pripravlja totalno raz-
prodajo oblačil in modnih dodatkov, 
lastnica pa Grabnejevo hišo zapu-
šča v upanju, da bo novo lokacijo 
za svojo trgovino našla čimprej. 

TG
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DOMINIK OBLAK, MLADI PREVZEMNIK KMETIJE

Sožitje generacij je obetavna naložba za 
prihodnost

Dve generaciji družine Oblak, po domače Hribrnik: Barbara in Dominik z 
Ano in Ajdo (Foto: AG)

Kmetijo Hribrnik v Lepi Nji-
vi je Dominik Oblak prevzel 
od svojih staršev leta 2006. 
Z dedovanjem in zakupom je 
povečal kmetijske površine 
ter vložil sredstva, pridoblje-
na na razpisih, v posodobitev 
kmetijskega gospodarstva. 
Zdaj kmetija omogoča večjo 
prirejo kakovostnega mleka 
in varnejše delo. Mladi go-
spodar namerava še naprej 
vlagati v razvoj kmetije, kate-
re večina površin leži na ob-
močju z omejenimi možnost-
mi za kmetijsko dejavnost. tetno mleko. Nekaj telic sem kupil 

od priznanih rejcev, sedaj jih vzre-
jam sam. Trenutno je v hlevu 23 
krav molznic in 16 telic. Letno od-
damo cca 115.000 l mleka.

- V Sloveniji je mladih, ki gospo-
darijo na kmetijah, komaj štiri od-
stotke. Kako pa živijo tri generaci-
je pod skupno streho?

Na kmetiji ne gre drugače. Brez 
pomoči drug drugega bi veliko te-
že shajali.

- Je vaša kmetija samooskrb-
na?

Dominik: Doma pridelamo vse 
razen žita, ogrevamo na drva. Je-
mo kruh, ki ga peče mama.

Barbara, Dominikova žena: 
Imam nacionalno poklicno kvali-
fikacijo za peko kruha, testenin in 
peciva. Tudi v tem vidim v priho-
dnosti kakšno možnost za doda-
tni zaslužek.

Dominik: Za pridelovanje zele-
njave pa ni pravih pogojev, saj brez 
rastlinjakov skoraj ni možno, to pa 
je za začetek velika investicija.

- Kako pa poskrbite za lastno 
varnost pri delu?

Dominik: Na kmetiji je vse nevar-
no: v gozdu, hlevu, pri košnji … Tru-
dimo se, da sami poskrbimo za kar 
najboljšo varnost pri delu. Kot zah-
teva zakonodaja, imamo tudi re-
dne preglede strojev in opreme ter 
opravljeno varstvo pri delu. Seveda 

pa vse to predstavlja še dodaten 
strošek za kmetijo.

- Ste imeli letos kaj težav zaradi 
pomanjkanja vode?

Dominik: Marca in aprila so nam 
vodo dovažali gasilci. Potem smo 
povezali vodovoda z obeh kmetij 
in zaenkrat rešili problem. Vendar 
pa vseeno težko čakamo na javni 
vodovod, ki pa ga ta del Lepe Njive 
še sedaj nima. Nam je letošnja su-
ša odnesla kar nekaj krme, tako da 
smo silažno koruzo dokupili. Povi-
šali so se tudi stroški, najbolj so se 
podražili nafta, zavarovanje in kr-
mila, medtem ko se je odkupna ce-
na mleka znižala.

- Pogoji kmetovanja se spremi-
njajo. Kaj načrtujete za nadaljnji 
razvoj kmetije?

Dominik: Leta 2009 smo zgradi-

li hlev. Posodobili smo strojni park. 
V naslednjih letih nas čaka obnova 
streh na gospodarskih poslopjih 
in preureditev starega hleva za te-
ličke, ki so zdaj na drugi kmetiji. To 
bomo naredili sami, brez sredstev 
z razpisov. V prvih letih po prevze-
mu so nam pomagale pri urejanju 
dokumentacije za prijavo na raz-
pise kmetijske svetovalke. Za ure-
jeno knjigovodstvo pa skrbi moja 
mama.

- Verjetno je poleg mladostne 
zagnanosti in izkušenosti potreb-
na za uspešen obstoj kmetije tu-
di želja po nenehnem izpopolnje-
vanju znanja.

Dominik: Obiščem vse kmetij-
ske sejme, kot so Gornja Radgona, 
Komenda pa tudi čez mejo. Udele-
žujem se izobraževanj, ki jih orga-
nizira kmetijskosvetovalna služba. 
Tečaj za motorno žago in varno de-
lo z vitlom sem delal sam. Naročen 
sem tudi na strokovno revijo Kme-
tovalec in Kmečki glas.

- Delo na kmetiji zahteva, da je 
vedno nekdo doma.

Barbara: Za en teden lahko gre-
mo od doma. Dominik še to ne gre 
rad. Vedno ga skrbi. (Mladi gospo-
dar se smeje in odkimava.) Ja, je 
tako. Čim bliže doma gremo, da se 
lahko vrnemo.

Dominik: Na kmetiji je drugačno 
življenje. Hlev je najvažnejši. Dokler 
je ata v njem, sem brez skrbi.

Andreja Gumzej

 - Ste radi kmet?
Ja (Dominik v smehu). Tisto 

pa ja. V teh časih že. Za mizar-
ja sem se izučil v Mariboru. Se-
dem let sem hodil v službo; naj-
prej sem delal v Mizarstvu Kovač, 
nato sem bil traktorist v KZ Šale-
ška dolina. Naša kmetija je manj-
ša. Na njej je že četrti rod Oblakov. 
Kmetijska zemljišča smo z dedo-
vanjem povečali, tako da imamo 
v lasti dve kmetiji, ki sta veliki 42 
hektarjev, od tega je 16 hektar-
jev travnikov, ostalo pa gozd. Po-
leg lastnih površin obdelujemo tu-
di devet hektarjev kmetijskih ze-
mljišč, ki jih imamo v zakupu. Na 
strmih površinah pasemo telice, 
ostalo pa pokosimo. Kmetijo sem 
prevzel pri 25 letih, ko je oče izko-
ristil možnost zgodnjega upokoje-
vanja kmetov. Opravljam tudi do-
polnilno dejavnost: pozimi plužim 
in posipavam ceste.

- Katere vrste pomoči ste bili de-
ležni ob prevzemu kmetije?

Prejel sem sredstva, namenje-
na za pomoč mladim prevzemni-
kom kmetij.

- Pri vas diši po mleku.
Zaenkrat oddajamo mleko, in to 

že od 1973. leta. Imamo sivo-rjavo 
pasmo krav. Za našo kmetijo se je 
izkazalo, da je ta pasma najboljša. 
Delam na selekciji, skrbim za kvali-
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LJUBNO OB SAVINJI 

Srečanje skupine 
slovenskih svetnikov – 

Bruselj po Bruslju

Del skupine obiskovalcev na ogledu Flosarske zbirke (Foto: Marija Lebar)

Na pobudo poslanke v Evrop-
skem parlamentu Mojce Kleva so se 
na Ljubnem ob Savinji srečali občin-
ski svetniki, ki so se v začetku prej-
šnjega meseca mudili na izobraže-
vanju v Bruslju. Skupina slovenskih 
občinskih svetnikov – več kot deset 
jih je bilo – se je takrat seznanjala z 
delom evropske komisije in s predlo-
gi finančne perspektive za obdobje 
2014-2020. Med njimi je bil tudi lju-
benski svetnik Paul Orešnik, ki je bil 
gostitelj tokratnega srečanja.

Nekaj od obiskovalcev si je pred 
delovnim srečanjem ogledalo Flo-
sarsko zbirko, pri čemer so se jim 
pridružili tudi vidni člani območne-

ga odbora stranke Socialnih de-
mokratov Mozirje. Zaradi podaljša-
nega zasedanja v Bruslju se sreča-
nja ni mogla udeležiti Klevova, pri-
šli pa so ostali iz slovenske »ekipe«. 

Izmenjali so nekatere novejše in-
formacije glede prioritet evropske 
finančne usmeritve, zlasti glede 
kmetijske in regionalne politike ter 
glede možnosti črpanja evropskih 
sredstev. Informacije bodo posre-
dovali v svoje lokalno okolje. To bo 
tudi njihovo nadalje poslanstvo, za-
to so se dogovorili, da bodo osno-
vali neformalno skupino. Nasle-
dnje srečanje bo gostila Idrija.

Marija Lebar

VISOKA ŠOLA ZA VARSTVO OKOLJA VELENJE

Pozornost kakovostnemu 
izvajanju študijskih praks

V Velenju je sredi novembra po-
tekala delavnica za usposabljanje 
mentorjev in kandidatov za men-
torje za izvajanje študijskih praks. 
Organizatorka je bila tamkajšnja 
visoka šola za varstvo okolja, ki se 
je nedavno preselila v novi objekt 
Gaudeamus. 

Namen delavnice, ki je potekala 
ob podpori evropskega operativne-
ga programa razvoja človeških vi-
rov, je dvig ravni kakovosti, konku-
renčnosti in odzivnosti visokega 
šolstva na potrebe trga. Študijski 
program Varstvo okolja in ekoteh-
nologije vključuje velik delež prak-

tičnega usposabljanja, zato je ze-
lo pomembno, da je izvedba ustre-
zna in kakovostna. To študentom 
daje priložnost, da svoje znanje 
uporabijo pri konkretnem delu in 
lahko pridejo v službo že z delovni-
mi izkušnjami.

K sodelovanju so povabili tri pre-
davatelje iz tujine: iz Velike Britani-
je je prišel Tony Ward, iz Madžar-
ske dr. Agnieszka Kluznik-Törő in 
iz Avstrije dr. Rudolf Kanzian. Med-
narodni strokovnjaki so na delavni-
ci predstavili pomen kompetenc di-
plomantov za potrebe trga dela. 

Marija Lebar
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

Iščemo stare fotografije

Naši posebneži (2)

PRIPOVEDI O PAVLU IN URŠKI
Omenili smo že številne zgodbe, ki so krožile o 

obeh ciganih v naši dolini, pa še zunaj nje. Tu kaže 
poudariti, da je le malo njih povsem resničnih, mno-
ge med njimi so pač v ljudskem spominu različne. 
Seveda je opaziti pri nekaterih, da so močno pretira-
ne, morda so prav zato bile nadvse priljubljene.

POKOP SINA
Bilo je leta 1921, ko je družina nekaj časa bi-

vala v Lučah. Pravijo, da je najmlajši sin Diko v 
kraj prinesel črne koze in sam zaradi te bolezni 
umrl. Tedaj so se zadrževali na kmetiji Mužič v 
Strmčkem Vrhu. Pavel je imel prav tega fanta ze-
lo rad in je za njim hudo žaloval. Sam ga je po-
kopal za »žagrebom«. Na grob je postavil križ iz 
brezovih vej in nanj napisal: »Tukaj počiva Bene-
dikt Eremita, ki so ga ubile te preklete koze.« 

DOMAČA GODBA
Pavel je igral, kot je med cigani navada. Naučil 

je sinove in tako so lahko zaigrali za ples. Nekoč, 
pred drugo svetovno vojno, so pri kmetu Lam-
prečniku nad Gornjim Gradom igrali kar štiri dni 
skupaj, da se je tam nabralo skoraj pol fare ljudi.

H KRSTU JE NESEL
Pripovedovali so, da je Pavel nekoč nesel novo-

rojenčka h krstu, in to kar v mesarskem cekarju. 
Med tem, ko je šel po župnika, je cekar obesil na 
cerkvena vrata. Ko sta prišla v cerkev, da bi otro-
ka krstila, je Pavel opazil, da je novorojenček zmr-
znil. Pavel je baje, tako pravijo, mirno dejal: »Žive-
ga sem prinesel, zdaj pa sem našel crknjenega.«

ŠE DRUGIČ H KRSTU
Spet enkrat je spet prinesel otroka h krstu. Pa 

je novorojenček župnika krepko ugriznil v prst. 
Vse je kazalo, da je napačnega prinesel h krstu. 
Opravičil se je župniku: »Sem se zmotil, tale tu 
je lanščak. Bom takoj prinesel ta pravega.« Da 
mu ni bilo treba iskati botra, je vedno prosil za to 
uslugo mežnarja.

NESPODOBNA GOSTA
Nekoč sta Pavel in Urška prenočevala na peči 

neke kmetije. Zunaj je bilo mrzlo, pa so se ju v hi-
ši usmilili. Zjutraj je bilo, zgodaj pri zajtrku, ko sta 
cigana opravljala zakonske dolžnosti. Gospo-
dar se je nad njima jezil in menil, da kaj takega 
že ne spada med uživanjem zajtrka. Pavel pa je 
mirno rekel: »Ko se pa nisem mogel premasati!«

PODOBNA ZGODBA MALO DRUGAČE
Kmalu je med ljudmi nastala druga verzija is-

tega dogodka. Med zajtrkom je bilo, kot že ome-
njeno. Kmet zavpije, »da se to ne šika« in kaj vra-
ga počenjata. Pavel pa mirno odgovori: »Fruška-
va.« Verjetno je tako odgovoril, ker ju seveda ni-
so povabili k zajtrku.

NEMARNA URŠKA
V Dobletini je bilo. Tam sta nekajkrat prenoče-

vala na senu, in to pri neki ugledni družini. Ne-
koč je morala Urša na veliko potrebo. Zunaj je bi-
lo mrzlo, stranišče pa daleč na dvorišču. Pa je 
opravila kar blizu tam, kjer sta ležala. Zjutraj je 
gospodar naložil seno v koš in ga nesel k živi-
ni, zraven se je znašlo tisto Urškino … Kmet se 
je hudo razburil, vedel pa je, da česa takega Pa-
vel nikoli ne bi napravil. Zavpil je nad njo, ona pa 
v svoj zagovor: »Ja, drek sem srala.« Kmet je še 
naprej rentančil: »Seveda Urška, drek si srala, pa 
kar v živinsko krmo, sram te bodi.«

POD KOZOLCEM JE TOPLO
Nekoč je družina obeh ciganov prenočevala 

pod Cirajevim kozolcem. Bilo je pozno jeseni in 
zunaj je zamrazilo. Ko se je Pavle zjutraj zbudil, 
je stegnil roko med »latami« na prosto, se obrnil 
k družini in rekel: »Boga zahvalite, da niste nocoj 
na fraj. Tisti, ki so nocoj na fraj, so pač reveži.« 
Lahko bi rekli – tudi neke vrste tolažba.

PAVEL KOT SPLAVAR
Najel ga je neki trgovec z lesom, znan po tem, 

da je bil naokoli največji skopuh. Ko sta se sku-
paj vračala z rajže, sta bila oba lačna. Toda sko-
puh ni hotel v gostilno, ker bi moral plačati večer-
jo tudi Pavlu. Pa se je cigan znašel. Enostavno je 
povabil gospodarja na večerjo in zatrdil, da bo 
seveda vse plačal. Pavel je naročil obilno večer-
jo, domala razkošno, kar je skopuhu bilo všeč, 
tudi pila nista malo … 

Kot že običajno, mora vsakdo kdaj na stran. 
Pavel se je spomnil, da mora na vodo. Ko je šel, 
je zatrdil: »Le malo počakaj, da odtočim, potem 
plačam in greva naprej.« Seveda je skopuh za-
man čakal Pavla, ta je medtem že prispel do-
mov. Natakar je zahteval od skopuha plačilo, nič 
ni pomagalo tarnanje, moral je seči po denarju 
in plačati. To ga je hudo prizadelo, celo pot do-
mov je samo klel in se jezil, ker ga je prebrisan 
cigan grdo potegnil. Ko sta se srečala, je Pavla 
okrcal, da je tako ravnal. Ta pa njemu zelo krat-
ko: »Pač, pač, če doslej nisi vedel, kaj je cigan, 
boš pa odslej.«

PAVEL, PREDNJAK NA SPLAVU
Skupina flosarjev je bila na rajži po Savinji. 

Pred Delejevim jezom je Pavel iz neznanih razlo-
gov zapeljal v strugo, drugi pa za njim. Vse se 
je zabilo in ni bilo malo jeze in preklinjanja. Dru-
gi flosarji so se jezili na Pavla, ki je bil prvi, za-
kaj vraga je zavozil v strugo, iz katere so mora-
li potem flose z veliko napora vleči nazaj v Sa-
vinjo. Končno je Pavel izjavil zelo resno: »Boste 
vsaj drugič vedeli, da se za ciganom ne hodi!«

PAVEL IN ŽUPNIKI
Ker je bilo v družini veliko otrok oziroma so 

se pogosto rojevali, je Pavel rad zahajal k župni-
kom. Tam je bil navadno pogoščen, saj je tako 
zanimivo pripovedoval, da je ugajalo celo njim. 
V Šmartnem ob Paki je bilo, ko je spet najavil žu-
pniku, da ima v cekarju otroka za krst. Župnik je 
naročil, da Pavlu postrežejo. Ko sta tako govori-
la, se Pavle spomni, da je zunaj mrzlo, otrok pa 
je pred cerkvenim pragom. Župnik ga je okregal, 
da tako ravna z novorojenčkom. Res, malček ni 
prenesle mraza in Pavel je ugotovil, da ima skr-
čene prstke in potoži župniku: »Škoda, škoda 
ga je. Kako bi citral, ker ima tako lepo krive prst-
ke.« Tu je treba pripomniti, da so krožile podob-
ne zgodbe z malimi spremembami. 

Mozirski pusti leta 1952. Fotografijo nam je poslala Milena Deleja iz Mozirja.
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2. MEDNARODNI FESTIVAL VEZENJA VELENJE 2012

Razstavljale tudi 
Zgornjesavinjčanke

Razstava sekcije vezilj iz mozirskega društva upokojencev 
(Foto: Jože Miklavc)

Kot enega od 24 projektov 
Evropske prestolnice kulture Ma-
ribor 2012, pridruženega par-
tnerskega mesta Velenje, so v 
Velenju od 9. do 11. novembra iz-
vedli 2. Mednarodni festival ve-
zenja. Organizatorja sta bila Uni-
verza za tretje življenjsko obdo-
bje Velenje (UNI 3) in Muzej Ve-
lenje ob podpori mestne občine. 
Med 60 veziljami iz osmih držav 
so Slovenijo zastopale s številno 
udeležbo tudi vezilje iz Zgornje 
Savinjske doline. 

Ob zaključku tridnevnega doga-
janja v Rdeči dvorani je velenjski 
podžupan dr. Franc Žerdin pove-
dal, da je bila organizacija, izved-
ba, ves kulturni program, izdelava 
in postavitev vezenin delo starej-
še generacije, plemenitih, v ustvar-

jalno umetnost zazrtih žena. Pred-
stavljeno in videno je visoko oceni-
la tudi Marija Vrtačnik, predsedni-
ca UNI 3, ki je s svojo številno ekipo 
uspela tudi v kriznem času opraviti 
na videz nemogoče. 

Festivala se je udeležilo več kot 
2.000 obiskovalcev iz regije in šir-

še, veliko jih je bilo tudi iz tujine. Ve-
zenine iz osmih držav, iz Francije, 
ZDA, Nemčije, Madžarske, Srbije, 
Italije, Hrvaške in Slovenije, so raz-
stavile tudi članice društva Beli vez, 
vezilje Društva upokojencev Reči-
ca ob Savinji, članice veziljskega 
krožka Društva upokojencev Mozir-
je ter Marija Štiglic in Veronika Ben-
da, keramičarki skupine keramikov 
Gambatte. 

Rdeča nit prireditve je bilo tek-
movanje za naj vezeno zaveso. 
Strokovna žirija je med 155 različ-
nimi zavesami izbrala tri najboljše. 
Poleg opaženega interesa pri raz-
stavnih paviljonih in delavnicah ve-
zilj iz Zgornje Savinjske doline so 
posebno pozornost pritegnile ke-
ramične zavese, ki sta jih razstavili 
tudi Bendova in Štigličeva. 

Tridnevni festival s predavanji, 
delavnicami in številnimi kulturno-
glasbenimi nastopi so si ogledali 
tudi predstavniki Evropske prestol-
nice kulture EPK Maribor 2012 in iz-
razili visoko oceno organizatorjem 
ter prireditvi.

Jože Miklavc

DAN SLOVENSKE HRANE

Poseben poudarek 
domači hrani v vrtcih in 

šolah

Otroke v rečiškem vrtcu so obiskali župan in čebelarji. 
(Foto: Marija Lebar)

Po šolah in vrtcih Zgornje Savinj-
ske doline so tako kot tudi po vsej 
Sloveniji v petek, 16. novembra, po-
svetili posebno pozornost sloven-
ski hrani. Zajtrk šolarjev in vrteških 
malčkov je bil tokrat sestavljen iz-
ključno iz lokalno pridelane hrane. 
Ob tej priložnosti so otroci pone-
kod pripravili prireditve z omenjeno 
vsebino, obiskali so jih čebelarji, pa 
tudi župani ali predstavniki občin.

Tako je bilo tudi v vrtcu na Reči-
ci ob Savinji, kjer so vzgojiteljice za 
otroke pripravile igrico o medvedu 
in čebelici in o medu, ki je medve-
du pripomogel k boljšemu počutju. 
Vrtec je obiskal župan Vinko Jeraj, 
ki se je lahko prepričal, da malčki o 
medu in čebelarstvu vedo že mar-
sikaj. Predsednik Čebelarskega 
društva Rečica ob Savinji Jože Ča-
sl in član društva Marko Jeraj sta s 
seboj prinesla različne čebelarske 

pripomočke in otrokom razložila 
marsikaj zanimivega o čebelah in 
njihovih pridelkih.

Podobno je bilo tudi po drugod v 
dolini. Odkar traja akcija zajtrka z me-
dom, so mladi veliko bolj osveščeni o 
dobrodejnih lastnostih medu in o po-
menu uživanja zdrave hrane, še zla-
sti zajtrka, ki ga otroci z leti radi prič-
nejo izpuščati iz svojih obrokov. 

Pobudnica akcije je bila Čebe-
larska zveza Slovenije, ki je pred 
leti uvedla akcijo medenega zajtr-
ka, prav tako pa je bila pobudnica 
Dneva slovenske hrane. Čebelarji, 
povezani v Čebelarsko zvezo SA-
ŠA, so se akciji pridružili že prvo le-
to in ves ta čas za zajtrk brezplač-
no prispevajo med. Čeprav je bila 
medena letina količinsko izjemno 
slaba, so slovenski čebelarji poda-
rili za zajtrk okoli 1.500 kg medu.

Marija Lebar
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MOJCA HRŽENJAK, NAMESTNICA PREDSEDNIKA ORGANIZACIJSKEGA KOMITEJA SVETOVNEGA 
POKALA V SMUČARSKIH SKOKIH ZA ŽENSKE LJUBNO 2013

Ljubno v Ljubljani najavlja 
svetovni pokal v smučarskih 

skokih za ženske Ljubno 2013

Mojca Hrženjak je izvršna poslovna di-
rektorica Vodnega mesta Atlantis v lju-
bljanskem BTC Cityju in namestnica 
predsednika organizacijskega komite-
ja svetovnega pokala v smučarskih sko-
kih za ženske na Ljubnem ob Savinji. Pre-
jemnica letošnjega posebnega prizna-
nja župana občine Ljubno s tamkajšnjim 
smučarsko-skakalnim klubom sodeluje 
od leta 2000, z njo pa smo se pogovarja-
li o pripravah na naslednji tekmi za sve-
tovni pokal, ki bosta na Ljubnem 15. in 
16. februarja 2013. 

- 11. in 12. februar 2012 verjetno lahko poj-
mujemo kot prelomnico v zgodovini  smučar-
skih skokov na Ljubnem ob Savinji, saj ste uspe-
šno organizirali prvi tekmi za svetovni pokal za 
ženske. Kako ste bili zadovoljni z ocenami funk-
cionarjev mednarodne smučarske zveze FIS?

Strinjam se z oceno, da je šlo za zgodovinsko 
prelomnico, zato smo še toliko bolj zadovoljni, 
da smo za organizacijo s strani FIS prejeli ze-
lo visoke ocene. Celotno tekmovanje je poteka-
lo skoraj brezhibno, bilo je le nekaj manjših pri-
pomb, ki pa niso bile bistvene. Glede na to, da 
smo prvi tekmi izpeljali res na visokem nivoju, 
se moramo za prihodnji tekmi v letu 2013 še bolj 
potruditi. Koraka nazaj ne smemo narediti, ko-
rak naprej pa bo kar precej zahteven.

- Ljubno ob Savinji je v karavani smučarskih 
skokov najmanjši kraj, ki gosti tekme za svetov-
ni pokal …

Treba je poudariti, da smo Ljubno na svetov-
nem zemljevidu postavili ob bok tako eminen-
tnim športnim središčem, ko so Lillehammer, 
Val di Fiemme, Oslo … Danes v FIS ni funkcionar-
ja, ki ne bi vedel, kje je Ljubno in kaj se tam do-
gaja. Lahko rečem, da smo presenetili na vseh 
nivojih, sploh pa s številom obiskovalcev in pro-
mocijo, ki je potekala vzporedno s tekmo. Po-
memben je podatek, da si je oba dneva ogleda-
lo tekmo po TV Slovenija preko 500.000 gledal-
cev. Če kdo pred letošnjo tekmo ni vedel, kje je 
Ljubno in kaj so ženski smučarski skoki, ki so po 
novem tudi olimpijska disciplina, mu je to sedaj 
zagotovo jasno. Da je ta športna panoga v med-
narodnem merilu dobila tolikšno podporo, ima 
ogromne zasluge, žal že pokojni, častni občan 
Ljubnega Beno Hvala.

- Nekaj izboljšav bo v prihodnje potrebno, kot 
smo lahko slišali s strani predstavnikov FIS, na-
rediti na infrastrukturi?

FIS zahteva ledeno smučino na zaletišču, kar 
za nas pomeni kar precejšen finančni vložek, 
za katerega bo potrebno vire še zagotoviti. V or-
ganizacijskem komiteju smo optimisti, saj ima-
mo podporo Smučarske zveze Slovenije. Nekaj 
sredstev za potrebno investicijo bomo skuša-
li zagotoviti preko Fundacije za šport, dodatna 
sredstva bo treba pridobiti od sponzorjev. Izbolj-
šati moramo tudi pogoje za delo služb ob ska-
kalnici. Žal obstoječi zidan objekt vsem potre-
bam na zadostuje.

- Kako je z nastanitvenimi kapacitetami na 
Ljubnem ob Savinji in okolici? Jih je za potre-
be svetovnega pokala v smučarskih skokih do-
volj?

Zgornja Savinjska dolina ima na tem podro-
čju nekaj težav. Vedeti moramo, da je pogoj FIS 
pri organizaciji tekme za svetovni pokal v smu-
čarskih skokih namestitev tekmovalk v hotelih z 

vsaj tremi zvezdicami s tremi obroki dnevno. Na 
Ljubnem temu pogoju v tem trenutku ni mogo-
če zadostiti, zato smo se odločili, da na nasle-
dnji tekmi vse reprezentance nastanimo v hotelu 
v Logarski Dolini, kjer je ta standard zagotovljen.

- Zaradi zahtevnosti in kompleksnosti projek-
ta ste zagotovo že takoj po koncu letošnje tek-
me začeli organizacijske in promocijske pripra-
ve na tekmo v letu 2013?

Predsednik uprave BTC d.d. Jože Mermal je že 
lani pristopil k projektu z namenom, da se z or-
ganizacijo tekme svetovnega pokala pokažemo 
svetu malo širše, zato je BTC sprejel vlogo gene-
ralnega pokrovitelja, vedeti pa je treba, da je po-
dobnih krajev kot Ljubno in podobnih klubov kot 
ljubenski smučarsko-skakalni klub, ki bi si žele-
li takšno podporo, veliko. Letos smo s ciljem čim 
bolj učinkovite promocije skupaj z agencijo Pu-
blicis, ki za BTC vodi medijsko kampanjo tega 
projekta, razmišljali predvsem v smeri iskanja 
sinergije in oblikovali prireditev Ljubno v Ljublja-
ni. Začela se bo v soboto, 1. decembra, s slav-
nostno otvoritvijo nekaj pred 17. uro. Ob tej pri-
ložnosti bodo predsednik uprave BTC Jože Mer-
mal, župan Občine Ljubno Franjo Naraločnik in 
župan Mestne občine Ljubljana Zoran Janković 
prižgali luči praznične okrasitve BTC Cityja. Na 
prizorišču pri Kristalni palači se jim bodo pridru-
žile skakalke ženske smučarske reprezentance, 
po slovesnem odprtju Ljubnega v Ljubljani pa 
bo še koncert popularne skupine Tabu. Več kot 
dovolj razlogov torej, da v Ljubljani pričakujemo 
veliko število Zgornjesavinjčanov.

- Ljubno v Ljubljani … Zelo domiselno. In kaj 
vse bo potekalo v sklopu te decembrske prire-
ditve?

Ob Kristalni palači je že postavljena simbolič-
na skakalnica, ki se po dimenzijah lahko kosa 
s skakalnico na Ljubnem ob Savinji. Atraktivno 
osvetljeno doskočišče skakalnice bo obiskoval-
cem nakupovalnega središča BTC City v decem-
bru postreglo z zelo pestrim programom. Vsak 
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dan od 10. do 20. ure bo obiskovalcem na vo-
ljo brezplačno dričanje s tubami na umetni ma-
si, za njihovo razvedrilo bodo skrbeli animator-
ji in klovni, številne stojnice bodo do 20. ure skr-
bele za zimsko okrepčilo, praznični čas pa bodo 
tradicionalno zaznamovali tudi prihodi Miklav-
ža, Božička in dedka Mraza. Od 18. do 20. ure 
bodo obiskovalce razveseljevale različne aktiv-
nosti: v sklopu adrenalinskih sred se bodo naj-
bolj pogumni lahko preizkusili v zabavnih špor-
tnih preizkušnjah, ob poskočnih petkih bodo na 
brezplačnih koncertih priljubljenih slovenskih 
skupin na svoj račun prišli glasbeni navdušenci, 
ob družinsko obarvanih nedeljah pa bodo naj-
mlajši in vsi mladi po srcu lahko uživali v pra-
vljičnih predstavah.

- Kako pa se bo v tem ambientu predstavlja-
lo Ljubno?

Predvsem smo razmišljali, kako predstaviti 
celotno Zgornjo Savinjsko dolino. Pri tem želim 
izpostaviti podporo ljubenskega župana Nara-
ločnika in direktorice Savinjsko-šaleške območ-
ne razvojne agencije Jasne Klepec, ki sta takoj 
prepoznala enkratno priložnost za promocijo, 
kajti BTC City v decembru obišče blizu 1,8 mili-
jona obiskovalcev in prav gotovo jih bo del obi-
skal tudi prizorišče skakalnice. Na stojnicah se 
bodo lahko predstavila razna društva in osta-
li turistični ponudniki, mi pa se bomo predsta-
vili kot organizatorji svetovnega pokala v smu-
čarskih skokih. Prodajali bomo kape in šale z lo-

gotipom Ljubno 2013, bogata bo gostinska po-
nudba. Med dvanajstimi večjimi dogodki, ki se 
bodo zvrstili v mesecu decembru, naj vsekakor 
omenim petek, 21. decembra, ko bosta na prizo-
rišču celotna moška in ženska A reprezentanca 
v smučarskih skokih, nato pa še koncert Neishe. 

- Kako pa bo za obiskovalce poskrbljeno na 
sami tekmi 15. in 16. februarja 2013 na Ljub-
nem ob Savinji?

Naš cilj je pripeljati na Ljubno družine iz ce-
le Slovenije, zato bo prizorišče okrog skakalni-

ce, kjer imamo na srečo dovolj prostora, name-
njeno otrokom in zabavi. Sceno, ki bo decem-
bra krasila BTC City, bomo premestili pod lju-
bensko skakalnico. To bo konstrukcija, visoka 
sedem metrov in dolga 50 metrov, s smučino, 
kjer se bodo lahko obiskovalci spuščali s tuba-
mi. Dogovorjeno imamo sodelovanje z raznimi 
animatorji, tako da bo še posebej za otroke res 
maksimalno poskrbljeno. Vemo, da je v Slove-
niji Planica najbolj množično športno prizori-
šče, in prav zato se starši praviloma ne odloča-
jo, da bi jo obiskali skupaj z otroci, sploh ne z 

Ožji organizacijski tim tekmovanja za svetovni pokal v smučarskih skokih za ženske na Ljubnem ob 
Savinji (Foto: fotodokumentacija BTC d.d.)



Intervju, Čestitke, Oglasi

Savinjske novice št. 48, 30. november 201216

manjšimi, Ljubno pa je za družin-
ske obiske naravnost idealna pri-
ložnost. 

- Kje vidite priložnosti, da bi 
Zgornja Savinjska dolina in širša 
regija v prihodnje še tesneje zaži-
veli s projektom smučarskih sko-
kov in tako izkoristili možnosti za 
hitrejši razvoj?

Če bi se omejili samo na orga-
nizacijo tekme za svetovni pokal v 
smučarskih skokih, potem za doli-
no ne bi naredili prav veliko. Treba 
je razmišljati naprej, treba je imeti 
vizijo. Predsednik uprave BTC, nje-
gov ožji tim in ljubenski župan vi-
dimo nadaljnji razvoj v adaptaci-
ji skakalnice in ureditvi državne-
ga smučarskega centra za žen-
ske smučarske skoke. V tem smi-
slu imamo tudi podporo direktor-
ja FIS Walterja Hoferja in njegove-
ga pomočnika Mirana Tepeša ter 
predsednika Smučarske zveze Slo-
venije Primoža Ulage, ki nas spre-
mlja že vsa leta. Naš cilj je, da Ljub-
no pridobi enak status za ženske 
smučarske skoke, kot ga ima Pla-
nica za moške smučarske skoke. 

Če dolgoročne vizije ne bi bilo, po-
tem bi bilo tudi prostovoljno delo 
Ljubencev in vseh ostalih zaman. 
Končni učinek mora biti večja pre-
poznavnost Ljubnega in celotne 
doline v turističnem smislu, kar pa 
je velika obveza in naloga tudi za 
domačine, ki se morajo še bolj poi-
stovetiti s tem projektom.

- Dejstvo je, da brez pokrovitelj-
stva BTC ljubenske zgodbe o smu-
čarskih skokih na mednarodnem 
nivoju ne bi bilo. Ali se kot ena iz-
med najbolj uspešnih gospodar-
skih družb vidite v tem projektu tu-
di v prihodnje? 

BTC se praviloma ne odloča za 
klasične oblike sponzorstva, am-
pak s partnerji išče bolj dolgoroč-
ne oblike sodelovanja z višjo do-
dano vrednostjo. Mi smo optimisti 
in verjamemo, da bo kakšna slo-
venska skakalka v Sočiju osvoji-
la olimpijsko medaljo, in takrat se 
zagotovo ne bo pozabilo, da so 
bili začetki projekta ženskih smu-
čarskih skokov na Ljubnem ob Sa-
vinji.

Pogovarjal se je Franci Kotnik
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BOHAČEV TOPLAR

Blagoslov novega vina in 
veselo druženje

Razigrano razpoloženje v toplarju (Foto: Marija Lebar)

V sodelovanju z nazarsko obči-
no in ponudniki na kmečki tržnici 
so člani društva sv. Martina iz Na-
zarij na martinovo soboto v toplar-
ju pripravili veselo martinovanje. 
Za zabavo so poskrbeli pevci dru-
štva, ki so zapeli nekaj priložno-
stnih pesmi, na harmoniko pa je 
vesele viže igral David Urtelj.

Prisotni so z aplavzom nagradi-
li udeležence Martinovega poho-
da, ki so iz Šmartnega ob Dreti po 
mejah občine Nazarje preko Veniš 
prispeli na cilj, to je v toplar. Tukaj 
je zbrane nagovorila županja Maj-
da Podkrižnik, ki je podčrtala po-
membnost in potrebnost takih dru-

ženj, saj poleg krepitve telesne pri-
pravljenosti dvigajo kakovost med-
sebojnih odnosov.

Zbrane je nagovoril tudi član Pla-
ninskega društva Nazarje, sicer pa 
tudi občinski svetnik Jože Pogorelč-
nik, ki je nekoliko podrobneje razlo-
žil, kako je nastala zamisel sodelo-
vanja med planinskim in društvom 
sv. Martina in kakšni so še nadaljnji 
načrti. O tem je govoril tudi župnik 
Franc Kovše, ki je blagoslovil novo 
vino. Ob vinu in dobrotah, ki so jih 
prispevali ponudniki na kmečki tr-
žnici ter ostali prostovoljci, je vlada-
lo živahno razpoloženje.

Marija Lebar

MARTINOV POHOD

Za zdravje in dobro voljo

Na martinovem pohodu je prevladovala dobra volja. (Foto: Marija Lebar)

CENTER STAREJŠIH GORNJI GRAD (CSGG)

Jesen prinaša obilo lepega

Jesenska opravila za zabavo in korist 
(Fotodokumentacija CSGG)

V gornjegrajskem centru starej-
ših vsako jesen pripravijo za svo-
je stanovalce tradicionalni jesen-
ski piknik, tako tudi letos. Zaradi 
deževnega vremena je druženje to-
krat potekalo kar v avli centra, kjer 
so bile razstavljene vezenine Jelke 
Tanjšek.

Vzdušje je bilo kljub temu, da ni-
so bili na prostem, odlično. Stano-
valci so uživali že v samih pripra-
vah, nato pa tudi v programu »pi-
knika«, ki je bil tokrat drugačen. Za-
posleni so za stanovalce pripravili 
izziv – opravila po starih kmečkih 
običajih. Tako so se poskusili s ko-

žuhanjem in luščenjem koruze, lu-
ščenjem fižola, izrezovanjem buč. 
Veselje med udeleženci je bilo toli-
kšno in delo je potekalo tako zavze-
to, da je koruza kar frčala po zraku. 
Ob tem so obujali spomine, kako 
so se taka dela opravljala včasih.

A ker je bil to pač jesenski piknik, 
ni manjkalo niti dobrot. Kljub sla-
bi kostanjevi letini so zaposleni za 
svoje varovance pripravili tudi ko-
stanj, da je res zadišalo po jeseni.

Marija Lebar

Društvo svetega Martina in Pla-
ninsko društvo Nazarje sta skupaj 
organizirali prijeten pohod od cer-
kve v Šmartnem ob Dreti do Naza-
rij. Dogodek so pripravili v soboto, 
10. novembra, in računajo, da bo 
postal tradicionalen, saj so se že 
rodili načrti za nadaljnje sodelo-
vanje in udeležbo na romanjih in 
pohodih.

Okoli trideset udeležencev vseh 
starosti, med njimi tudi družine, ob-
činski svetniki in nazarska županja 
Majda Podkrižnik, so se zbrali pri 
cerkvi sv. Martina v Šmartnem, kjer 
jih je gostoljubno sprejel tamkajšnji 
župnik Ivan Šelih in jih povabil v cer-
kev na blagoslov. Po okrepčilu so 
pohodniki vzeli pot pod noge in se 
napotili proti Brdu, kjer se jim je nudil 
prelep razgled na okoliško hribovje 
in Savinjske Alpe. Vodja pohoda Jo-

že Pogorelčnik je razložil, katere go-
re se vidijo od tam. Pohodniki so na-
to krenili proti Venišam in v Nazarje 
prispeli po krepki uri in pol hoje, med 
katero ni manjkalo šal in dobre volje. 
V Bohačevem toplarju jih je čakalo 
še nadaljnje druženje. 

Traso tokratnega Martinovega 
pohoda sta skupaj pripravila Jo-
že Pogorelčnik in nazarski župnik 
Franc Kovše. Ta je dejal, da bodo 
markiranje trase nadaljevali nasle-
dnje leto, saj leži na delu evropske 
romarske poti sv. Martina, ki vodi po 
Sloveniji in še ni označena. Po njej 
se nameravajo prihodnje leto poda-
ti vse do morja. Hkrati je na tokra-
tnem pohodu vzniknila ideja, da se 
leta 2013 za občinski praznik pri-
pravi še pohod po mejah občine 
Nazarje.

Marija Lebar
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PO PREKMURSKIH RAVNICAH

Spoznavanje gozdov v drugačni pokrajini

Lastniki gozdov se ekskurzij udeležujejo v velikem številu. (Foto: Lojze Gluk)

V začetku oktobra so se ljubenski lastniki goz-
dov v organizaciji ljubenske krajevne enote Za-
voda za gozdove Slovenije in Savinjskega goz-
darskega društva ter s finančno pomočjo Obči-
ne Ljubno podali na strokovno ekskurzijo v Pre-
kmurje. Tam so jih sprejeli murskosoboški goz-
darji. Na ekskurziji so se podrobneje seznanili z 
gospodarjenjem s črno jelšo, velikim jesenom 
in topolom. Lastniki gozdov so se tako srečali s 
precej drugačno sestavo gozdov, kot je v naših 
krajih in istočasno tudi s prekmursko ravnico. 

Med poslastico dneva je štela vožnja z bro-
dom ter ogled brežne hiše in plavajočega mli-
na na reki Muri v Ižakovcih, kjer so bili na Otoku 
ljubezni postreženi s prekmurskim bogračem. 
Sprehodili so se do Bukovniškega jezera sko-
zi gozd, ki je znan po številnih energijskih toč-
kah, vse do znanega zdravilnega izvira sv. Vi-
da ob Vidovi kapelici, kjer so se osvežili z zdra-
vilno vodo. Presenečenje dneva je bilo povabi-

lo na Ljubnem živečega Prekmurca Štefana - 
Pište, ki jih je gostoljubno povabil na svojo do-
mačijo v Strehovcih.

Kosilo na turistični kmetiji in vinski kleti Puhan 
v Bogojini je bilo glede na specifičnost pokrajine 

tipično prekmursko. Poleg dobre hrane, kjer ni 
manjkala značilna prekmurska gibanica, so lah-
ko nazdravili ob degustaciji izvrstnih vin ter se z 
bogatimi vtisi iz Prekmurja vrnili domov.

Štefka Sem

IZLET DRUŠTVA PODEŽELSKE MLADINE ŠMIHEL

Dobre volje ni oviralo niti kislo vreme

Člani DPM Šmihel na kmetiji Klančnik v Dravogradu. (Foto: Mateja Goltnik) 

Člani DPM Šmihel so si po uspešno izpelja-
nem 36. Ovčarskem prazniku privoščili dvo-
dnevni izlet po avstrijski Koroški. Skozi Solča-

TURISTIČNO DRUŠTVO NAZARJE

Obiskali Slovenske Gorice

Člani nazarskega turističnega društva s člani TD Sveta Ana

vo, kjer so si ogledali razstavo v centru Rinka, 
so se preko Pavličevega sedla spustili do Žele-
zne Kaple in lepot Vrbskega jezera, ki ga obkro-

ža čudovita narava. 
Šmihelčani so bili navdušeni nad gosto-

ljubnostjo in prijaznostjo domačinov, dobre 
volje izletnikov pa ni oviralo niti kislo vreme, 
ki jih je spremljalo ves dan. Po nočitvi v Dra-
vogradu so v nedeljo obiskali in si ogledali tu-
ristično kmetijo Klančnik, kjer so med drugim 
degustirali domač jabolčnik in si med vožnjo 
s turističnim vlakom ogledali pašo damjakov, 
jelenov in muflonov. Pot so nato nadaljevali 
proti Slovenj Gradcu, po kosilu pa so se usta-
vili še ob Ivarčkem jezeru. Preko Graške gore 
in Šoštanja so se v večernih urah polni vtisov 
vrnili v Šmihel. 

Mateja Goltnik

Na martinovo soboto so se nazarski turistič-
ni delavci odpeljali na izlet v Slovenske Gorice 
in obiskali občino Sveta Ana. Tam jih je navduši-
la lepo urejena infrastruktura. Ogledali so si pro-
store občine, kjer imajo razne razstave, lastno 
vinoteko, obiskali so še zeliščni vrt in čajnico. 
V oljarni Kolarič v vasi Žice so poskušali razna 
olja in bučnice. Po ogledu evangeličanskega po-
kopališča so se vrnili v Sveto Ano in se udeleži-
li martinovanja na prostem, kjer je bil krst mla-
dega vina.

NN
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Šport, Ljudje in dogodki, Oglasi

ODBOJKARSKI KLUB MOZIRJE

Dobrodošla zmaga na domačem parketu
Varovanke trenerja Sreča Sko-

ka so se to soboto na parketu Špor-
tne dvorane Mozirje pomerile z ekipo 
Formis ll. Z malce športne sreče in ve-

liko željo po uspehu so jih nadigrale 
šele v petem, skrajšanem setu.

Prvo igro so dobile domačinke z 
rezultatom 26:24. Gostje so se hi-

tro pobrale in v naslednjem nizu 
ves čas držale priključek ali bile za 
točko pred domačinkami, ki so po-
časi popuščale. Niz se je končal s 
podobnim rezultatom kot prvi, torej 
27:25 za gostje. V tretjem nizu so 
odbojkarice Formisa popustile in 
prišle samo do petnajste točke, kar 
pa so že v naslednji igri nadoknadi-
le. Domačim odbojkaricam so do-
pustile namreč zgolj do 25:11. Za-
radi izenačenja v nizih je sledil še 

peti, skrajšani. V njem so domače 
igralke strnile vrste in poiskale do-
volj moči, da so ga zaključile sebi v 
prid. Končni rezultat je bil tako 3:2 
za OK Mozirje.

Zmaga za domače igralke je bi-
la po dveh zaporednih porazih proti 
Braslovčankam in Šoštanjčankam 
sila dobrodošla, saj jim je omogoči-
la obstanek na skupnem petem me-
stu med štirinajstimi ekipami v ligi.

Benjamin Kanjir

ODBOJKARSKI KLUB KLS LJUBNO

Tesen poraz na domačem 
parketu

Po treh zaporednih zmagah 
igralk OK KLS Ljubno je bilo pri-
čakovati, da se bo zmagovalni niz 
nadaljeval tudi na domači tekmi 
9. kroga vzhodnega dela 3. DOL 
za ženske, vendar so le-tega pre-
kinile igralke iz Vuzenice. Gostu-
joče igralke so prikazale zelo do-
bro igro v polju, tako da so ljuben-
ske odbojkarice zelo težko priha-
jale do točk. Ekipi sta se ves čas 

menjavali v vodstvu, v končnici pa 
so več športne sreče imele gostu-
joče igralke, tesno dobile odločil-
ni set in s tem tudi zmago z rezul-
tatom 3:2 (25:19; 22:25; 25:18; 
10:25; 15:13) za ŽOK Vuzenica. 
V naslednjem prvenstvenem kro-
gu bo ekipa KLS Ljubno gostova-
la v Črni na Koroškem pri tamkaj-
šnji ekipi.

Franjo Atelšek

STRELSKO DRUŠTVO MOZIRJE

Rekreacijska strelska 
liga v peti izvedbi

Danes se bo začela že peta iz-
vedba rekreacijske lige v športnem 
streljanju z zračno puško v organi-
zaciji Strelskega društva Mozirje. 
Namen lige je rekreativno tekmova-
nje med ekipami različnih društev, 
podjetij, ustanov, uprav, skupin ob-
čanov in posameznikov. Tekmova-
nje se bo odvijalo na mozirskem 
strelišču. Sodelujoči se bodo po-
merili v posamični in ekipni konku-

renci. Predvidenih je devet krogov. 
V vsakem krogu bodo tekmovalci 
preizkusili svojo natančnost s stan-
dardno zračno puško z dvajsetimi 
naboji, ki jih bodo v času 30 minut 
izstrelili v 10 metrov oddaljene tar-
če. Na koncu lige bo štelo šest naj-
boljših izidov ekipno (ekipo sesta-
vljajo trije strelci) in pet izidov v po-
samični konkurenci. 

Roman Mežnar

Alya zbirala denar za 
žrtve poplav

Pevka Alya se 
je pridružila šte-

vilnim glasbenikom, ki na svoj na-
čin pomagajo ljudem odpravljati 
posledice poplav. V sodelovanju z 
Rdečim križem iz Dravograda se je 
pred kratkim priključila projektu Po-
magajmo si. V Šentjanžu pri Dravo-
gradu je s številnimi drugimi glas-
beniki sodelovala na koncertu, na 
katerem so za žrtve poplav zbrali 
skoraj 6.000 evrov.

ŠS
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Ljudje in dogodki, Šport

Novembra
Pred 40 leti

V »GORENJE« JE DOLGA POT
Znano je, da je v obratih TGO Gore-

nje Velenje zaposlenih danes že več kot 
5.000 delavcev in da je lep del tega števi-
la delavcev iz naše občine. Žal pa je obrat 
MGA Nazarje zaenkrat še premajhen, da 
bi zaposlil vso razpoložljivo delovno si-
lo v Nazarjah. Dokaj neprijetna je tudi 
vožnja z ne preveč ugodnimi avtobusni-
mi zvezami iz Gornjega Grada in Ljubne-
ga. Delavec, ki želi priti z avtobusom pra-
vočasno v službo, mora čakati na omenje-
nih postajah že pred polpeto uro zjutraj. 
Vrne pa se spet pozno popoldan, okrog 
16. ure. Praktično traja delovni dan kar 
11 do 12 ur. 

Pred 30 leti

VEČ NESREČ, VEČ MRTVIH
Letošnji podatki, s katerimi razpola-

gajo varnostni organi, so zaskrbljujoči v 
vsakem pogledu. Tako je ugotovljeno, da 
je vse bolj ogroženo družbeno premože-
nje, seveda pa tudi zasebno, saj je v de-
vetih mesecih letošnjega leta zabeleže-
nih 145 kaznivih dejanj, lani pa je takih 
bilo skozi vse leto 125. Tu gre za tatvine 
koles, motornih koles, bencina, strojev 
in orodja. Komandir milice Bernard Pe-
tanjek meni, da smo pri čuvanju lastnine 
nekoliko lahkomiselni in naravnost izzi-
vamo tatvino, ko puščamo nezaklenjena 
kolesa, motorje in tudi stroje. Seveda ve-
lja ta graja tudi za družbeno lastnino, kjer 
je stanje varovanja tudi dokaj kritično.

Pred 20 leti

SO MOZIRJE: BREZ SVOJEGA 
KANDIDATA ZA DRŽAVNI SVET

Stranke v občini Mozirje se niso uspele 
dogovoriti za skupnega kandidata za čla-
na Državnega sveta. Točneje povedano – 
dogovorile so se, Narodni demokrati pa 
dogovora niso spoštovali. V dveh dneh, 
ki sta ostala do skrajnega roka za odda-
jo kandidatur, je skupščina naložila komi-
siji, da poskuša dobiti novega kandidata, 
kar ji ni uspelo. Povrh vsega je bil v pe-
tek, 6. novembra, družbenopolitični zbor 
nesklepčen (kakšno naključje!), zato sku-
pnega kandidata pač ni.

Pripravila Tatiana Golob

1. SLOVENSKA FUTSAL LIGA – 10. KROG 

Najslabša 
predstava 

»graščakov« v 
tej sezoni

KMN Nazarje Glin : KMN Oplast 
Kobarid 1:7 (1:1)

Po treh gostovanjih so navijači Glinove eki-
pe že kar težko pričakovali domači obračun, 
ki pa se je za »graščake« končal žal zelo klavr-
no. Gol Kobaridcev že po nekaj sekundah, sla-
bo vodenje in občuten krč v igri Pezičevih varo-
vancev skozi vso tekmo ni mogel prinesti nič 
dobrega in najvišjemu porazu v tej sezoni se 
ni dalo izogniti. 

Čeprav je bila domača ekipa popolna, manj-
kala sta le poškodovani Primož Hren, ki še ve-
dno zdravi zlom gležnja iz Kobarida in sedaj že 
bivši kapetan Blaž Metulj, ki je po tehtnem raz-
misleku žal končal svojo bogato futsal kariero, 
ni nikakor našla rešitve proti postavljeni obram-
bi gostov, ki so vso tekmo diktirali tempo, bili ne-
varnejši in na koncu zasluženo zmagali. »Gra-
ščakom« sedaj ne preostane drugega kot dvi-
gniti glavo in se dobro pripraviti na zadnje štiri 
kroge rednega dela prvenstva. Že danes gostu-
jejo v Ljubljani pri Vukotu, ki se prav tako krčevi-
to bori za obstanek v elitni osmerici slovenske-
ga futsala. 

Franjo Pukart

KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Druga tekma 
doma in druga 

zmaga
Nazarski košarkarji so po dveh zaporednih 

tekmah v gosteh v soboto zaigrali pred domači-
mi gledalci v 5. krogu 3. SKL vzhod in premagali 
Komendo Hram Gorjan. Mož odločitve je bil Pri-
mož Bitenc, ki je zablestel v zadnji četrtini.

Gostje so letos zasidrani na dnu prvenstvene 
lestvice in domača zmaga je bila po tihem pri-
čakovana. Prvi polčas je bil izenačen do 18. mi-
nute, zaključek polčasa pa je pripadel domači-
nom. Takrat jim je uspelo na krilih Polčnika, Er-
menca in Repšeta narediti delni izid 9:1 in so 
ušli na osem točk naskoka. 

To ni bilo dovolj za mirno nadaljevanje in tek-
ma se je dolgo lomila. Nasprotnike je najprej na-
čel Vodončnik s trojko, v 35. minuti je pomemb-
ne točk dosegel Rednak. V zadnji četrtini je »ek-
splodiral« Bitenc, ki je dosegel kar 15 točk in do-
končno potopil upe gostov na zmago.

V nedeljo bodo Nazarčani v Medvodah po-
skusili doseči prvo zmago v gosteh proti Tinexu.

Roman Mežnar

Nazarje : Komenda Hram Gorjan 
83 : 71 

(22:18, 20:16, 17:23, 24:14)

Rezultati 3. SKL VZHOD:
5. krog: Nazarje : Komenda Hram Gorjan 

83:71, Luxuris Celje : Posavje Krško 70:57, 
Primafoto : Vrani Vransko 78:80, Krka mla-
di : Konjice 88:81, Bistrica : Tinex Medvode 
72:54, Janče Prit : Calcit Basketball 82:72. 

Lestvica po 5. krogu:
1. Bistrica 10, 2. Luxuris Celje 10, 3. Krka 

mladi 10, 4. Posavje Krško 8, 5. Janče Prit 
8, 6. Vrani Vransko 8, 7. Primafoto 7, 8. Na-
zarje 7, 9. Konjice 6, 10. Calcit Basketball 6, 
11. Komenda Hram Gorjan 5, 12. Tinex Med-
vode 5.

Strelci; 0:1 Vulikič (1), 0:2 Zorč (14), 0:3 
Ručna (22), 0:4 Zorč (25), 0:5 Ručna (29), 
1:5 Brinjovc (31), 1:6 Ručna (39), 1:7 Kurin-
čič (40).

Rumeni karton: Kusterle (Oplast)

Rezultati 10. kroga: Nazarje Glin : Oplast 
Kobarid 1:7, Predilnica Litija : Slovenske 
Gorice 8:2, 1:3, Puntar : Vuko Ljubljana 
3:1, Dobovec Trgovine Jager : Bronx Škofi-
je 12:5. 

Lestvica po 10. krogih: 1. Predilnica Litija 
25, 2. Dobovec Trgovine Jager 24, 3. Puntar 
18, 4. Oplast Kobarid 16, 5. Bronx Škofije 13, 
6. Nazarje Glin 7, 7. Vuko Ljubljana 7, 8. Slo-
venske Gorice 3.

Naročniki Savinjskih novic imajo 
15% POPUST pri objavah zahval in čestitk.
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Pisma bralcev, Oglasi

Na podlagi 87. člena Stanovanjskega zakona (Uradni list RS, št. 
69/03, 57/08 in 87/11), 23. člena Pravilnika o dodeljevanju nepro-
fitnih stanovanj v najem (Uradni list RS, št. 14/04, 34/04, 62/06, 
11/09 in 81/11) ter Zakona o splošnem upravnem postopku (Ura-
dni list RS, št. 24/06, 126/07, 65/08 in 8/10) objavlja Občina Gor-

nji Grad naslednjo

PREDNOSTNO LISTO UPRAVIČENCEV 
ZA DODELITEV NEPROFITNIH STANOVANJ V NAJEM

Na osnovi javnega razpisa za dodelitev neprofitnih stanovanj v na-
jem v letu 2012 je Občina Gornji Grad na spletni strani občine in v ča-
sopisu Savinjske novice dne, 26.10.2012 objavila javni poziv za odda-
jo vlog za dodelitev neprofitnih stanovanj v najem. 

LISTA A
Lista A je oblikovana na podlagi 9. člena Pravilnika o dodeljevanju 

neprofitnih stanovanj v najem (Uradni list RS, št. 14/04, 34/04, 62/06, 
11/09 in 81/11) in je namenjena za oddajo stanovanj v najem prosil-
cem, ki glede na socialne razmere niso zavezanci za plačilo varščine. 

1. RIHTER Matija 185 točk
 

LISTA B
Lista B je bila oblikovana na podlagi 10. v povezavi z 9. členom Pra-

vilnika o dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem (Uradni list RS, št. 
14/04, 34/04, 62/06, 11/09 in 81/11) in je namenjena za oddajo sta-
novanj v najem prosilcem, ki so glede na socialne razmere zavezanci 
za plačilo varščine. 

1. TAJNŠEK Rebeka 170 točk
 
Udeležencema razpisa bosta odločbi o uvrstitvi na prednostno listo 

upravičencev za oddajo neprofitnih stanovanj v najem vročeni skladno 
z določbami Zakona o splošnem upravnem postopku (Uradni list RS, 
št. 24/06, 126/07, 65/08 in 8/10).

Prosilca imata pravico do pritožbe pri županu Občine Gornji Grad v 
roku 15 dni od dneva vročitve pisne odločbe. Pritožba se lahko vloži pi-
sno ali da ustno na zapisnik pri organu, ki je odločbo izdal. Po taksni 
tarifi, tarifna številka 2, Zakona o upravnih taksah (Uradni list RS, št. 
106/10-uradno prečiščeno besedilo) se za pritožbo plača 18,12 evrov 
upravne takse. 

O pritožbi bo odločal župan Občine Gornji Grad. Odločitev župana o 
pritožbi je dokončna.

Gornji Grad, 14.11.2012, številka: 352-0007/2012-3
Župan Občine Gornji Grad:

Stanko OGRADI, l.r.

Bobu bob
(Odgovor na pismo: Mar Luče 

zavarovati pred poplavami ni traj-
nostno?!)

Divide et impera – deli in vladaj. 
Latinski izrek, ki je nastal zaradi ne-
demokratičnih oblastnikov, ki so v 
zgodovini zatirali svoje ljudstvo je, 
sodeč po pisanju, ki so ga prejela 
vsa gospodinjstva v občini Luče 
ravno na mednarodni dan strpno-
sti (16.11.2012), nato pa še s član-
kom v SN z enako vsebino, postal 
praksa tudi v občini Luče. Name-
sto, da bi lučki oblastniki delali na 
povezovanju občanov in krepitvi di-
aloga, širijo do drugače mislečih 
občanov nestrpnost in sovraštvo. 
Težko je razumeti, kaj je sploh luč-
ka oblast želela doseči s tem pisa-
njem? Zaradi tega najbrž ne bo nič 
prej narejena obvoznica ali poplav-
na zaščita Luč, niti kak drug občin-
ski projekt, kar bi morala biti njiho-
va prva skrb. Sporno pri tem pisa-
nju je že to, ali gre za uradno sta-
lišče občinskih funkcionarjev ali je 
to »gostilniški« sklep v stilu v uvo-
du citiranega latinskega izreka. 
Pomenljivo je tudi da je pisanje, ki 
obravnava problematiko v vasi Lu-
če podpisal le en svetnik, ki v ob-
činskem svetu zastopa vas Luče, 
dva pa ne!

Združenju za trajnostni razvoj 
LUČ očitajo, da zavira in onemo-
goča izvedbo občinskih projektov. 
Če povzamemo dejstvo, da zdru-
ženje LUČ ni politična organizacija 
in da je zgolj civilna iniciativa v kra-
ju, vidimo, da je stališče občinske 
oblasti čisto sprenevedanje in za-
vajanje. Združenje LUČ ni lokalna 
oblast, niti ni opozicija (le en član 
združenja je v občinskem svetu), 
zato nima realno prav nobenega 
vpliva na odločitve lučke občine. 
Združenje LUČ je po mnenju občin-
ske oblasti le skupina »luzerjev«, ki 
jim občani ne zaupajo. Sprašuje-
mo vas, spoštovani občani, kako 
lahko civilno združenje, ki je brez 
kompetenc in nima realne politič-
ne moči, vpliva na občinske odloči-
tve? Ali ni aroganca in nastrojenost 
proti združenju zgolj krinka za ne-
sposobnost občinske oblasti, ki bi 
lahko in morala z lahkoto izpeljati 
vse načrtovane projekte, saj ima v 
kraju vso oblast in moč – opozici-
je praktično ni?! Ali ni povsem ja-
sno, da hoče občinska oblast od-
govornost za neuspehe pri veči-
ni pomembnih projektov prestavi-

ti na druga pleča? In ne na zadnje, 
se vam ne zdi, da gre pri tovrstnem 
izključevanju in poniževanju civilne 
družbe tudi za poseg v ustavno za-
jamčeno pravico do združevanja?

Hvala Bogu, da Savinja v Lu-
čah ob zadnjih poplavah ni presto-
pila nasipa, sicer bi bilo po članih 
združenja, ne krivih, ne dolžnih, po-
lite še več gnojnice. Zdi se, da je ne-
katerim lučkim oblastnikom žal, da 
Savinja v vasi ni poplavila, ob dej-
stvu, da je bilo pod vodo »pol« Slo-
venije. Niti besedice pa ni napisane 
o tem, kaj bo občina naredila v Bol-
tinovem travniku, na Krničkem Lo-
gu in ostalih delih občine, ki so bi-
la pod vodo. Združenje ni in nikoli 
ni bilo proti ureditvi poplavne var-
nosti, pravimo le, da se poplavna 
varnost da urediti tudi brez obvo-
znice in to na okolju prijazen, traj-
nostni način. Združenje Luč tudi ni 
krivo, če se občina ne zna z lastni-
ki pravočasno in dostojno dogovo-
riti o odkupu zemljišč ali ob njihovi 
zavrnitvi poiskati druge rešitve. Oči-
tno občinski oblastniki pozabljajo, 
da živimo v 21. stoletju in v kapita-
lističnem družbenem sistemu, ko 
je lastnina sveta stvar. Neodgovor-
no in arogantno je, da se občina ne 
dogovarja z lastniki zemljišč ali se 
začne z lastniki dogovarjati o odku-
pu zemljišč tik pred izvedbo projek-
ta in potem za neuspeh krivi lastni-
ke zemljišč.

Nepotrebna se nam zdi presta-
vitev kapelice, ki je bila markantna 
točka Luč, pa so jo podrli za nekaj 
metrov nepomembnega pločnika. 
Kje je v Lučah spoštovanje do na-
ravne in kulturne dediščine ter tra-
dicije? Nismo proti tržnici, sprašu-
jemo se le o njeni smiselnosti in ne-
logični izvedbi (bolj je podobna od-
ru za javne prireditve); ob tem pa 
nas čudi, kako lahko lokalna sku-
pnost gradi objekte brez gradbene-
ga dovoljenja in potrebnih soglasij, 
zaradi česar bi navadnega smrtni-
ka takoj obiskala inšpekcija in od-
redila rušenje?!

Pogrešamo dialog občine z ob-
čani. Zbora občanov v Lučah ni bi-
lo že nekaj let. Skopa predstavitev 
občinskega (ne)dela v vsakole-
tnem občinskem glasilu ne more 
odtehtati argumentiranega in od-
kritega pogovora, ki se mu lokalna 
oblast tako izogiba. Najbrž zato, 
ker so projekti pogosto pripravljeni 
nestrokovno, zadeve pa se potem 

spreminjajo in prilagajajo kar ob iz-
vedbi (cestni vamp, avtobusna po-
staja, kapelica, drevored??…). 

Namesto zaključka: 
Nepojmljiva aroganca je, da ob-

činski svetniki in župan prepove-
dujejo občanom imeti in zagovar-
jati drugačno mnenje kot ga ima-
jo lokalni oblastniki. To je manira iz 
petdesetih let prejšnjega stoletja, iz 
časov trdega socializma.

Združenje LUČ je nastalo zato, 
da kot civilna iniciativa opozarja 
na napake pri sonaravnem in traj-
nostnem razvoju Luč. Želimo bi-

ti »slaba vest« pri, po našem mne-
nju, napačnih odločitvah občinske 
oblasti ali pa »dobra vest« pri uspe-
šnih projektih kot je npr. čebelarski 
center in tudi smučišče. To pa je tu-
di naš skrajni domet, saj nam je na 
voljo le moč govorjene in pisane 
besede. Res pa je, da se trudimo, 
da bi se le-ta slišala tudi do Ljublja-
ne. In to je naša demokratična pra-
vica, ki se je bomo posluževali tudi 
v prihodnje!

LUČ-združenje za trajnostni razvoj 
Luč, predsednik združenja:

Alojz Selišnik
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Pisma bralcev, Kronika, Zahvale

IZ POLICIJSKE BELEŽNICE Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče.
Odšel si tja, kjer ni gorja,
kjer večna sreča je doma.

ZAHVALA

ob nenadni in mnogo prerani izgubi našega dragega

Ivana GOLTNIKA
iz Brezja pri Mozirju

28.11.1959 – 16.11.2012

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, znancem in prijateljem, 
ki ste nam v težkih trenutkih slovesa stali ob strani, nam izrekli soža-
lje, darovali sveče, cvetje in svete maše. Hvala vsem, ki ste ga v tako ve-
likem številu pospremili na njegovi zadnji poti. Posebej se zahvaljuje-
mo gospodu župniku Sandiju Korenu za lepo opravljen obred, gospe 
Albini za ganljive besede slovesa in šmihelskim pevcem za odpete ža-
lostinke.

Hvala vsem in vsakemu posebej.

Žalujoči: žena Slavka, sinova Jaka in Klemen ter 
brat Vinko in sestri Marica in Jožica z družinami

• TATVINA VIBRACIJSKE TLAČILKE
Okonina: Lastnik vibracijske tlačilke, ki je bila na gradbišču privat hi-

še v Okonini, je 20. novembra odkril, da mu je bila ukradena. Vrednost 
stroja je okoli 500 evrov.

• NA OKREŠLJU ZGORELA KOČA GRS CELJE
Okrešelj: 21. novembra okoli 11. ure je na Okrešlju iz takrat še ne-

znanega vzroka zagorela planinska koča gorskih reševalcev Postaje 
GRS Celje velikosti okoli 11 x 4,5 metrov. Ogenj se je razširil na celo-
ten objekt, v katerem sta se nahajali dve plinski jeklenki. Dostopa z vo-
zili do objekta ni, saj je lokacija od najbližje cestne povezave oddalje-
na 45 minut hoje. Posredovali so gasilci PGD Solčava, ki so z najnuj-
nejšo opremo prišli do gorečega objekta in zaradi možnosti eksplozije 
jeklenk zavarovali okolico ter skrbeli, da se ogenj ne bi razširil na gozd. 
V pritličju je bila kuhinja in dnevni prostor, v mansardi pa je bil prostor 
za spanje. V koči se je nahajalo tudi skladišče opreme za posredova-
nje ob nesrečah v gorah. 

Ogled kraja požara je opravila ogledna skupina Sektorja kriminali-
stične policije Celje. Kot vzrok so navedli, da je do požara prišlo zaradi 
napake na električni napeljavi. Koča je zgorela v celoti. 

• TATVINA PRENOSNEGA RAČUNALNIKA
Nazarje: Neznani storilec je 22. novembra, v času med 14.30 in 

15.30 uro vstopil v kabinet Vrtca Nazarje, od koder je odnesel preno-
sni računalnik znamke Toshiba in polnilec za telefon. Materialna ško-
da znaša okoli 450 evrov.

• S KAPELICE IZGINILI ŽLEBOVI
Lenart: 23. novembra je bilo ugotovljeno, da je neznanec v času prej-

šnjega tedna s kapelice v Lenartu ukradel tri metre bakrenih žlebov.

Odgovor – odziv na pisma bralcev
V uvodu se vam zahvaljujem za 

odziv na objavljeni intervju, vendar 
pa vas želim opozoriti, da v inter-
vjuju nisem navajala neresnic gle-
de rušenje slovenske vlade v prej-
šnjem mandatu, saj ste ta del be-
sedila vzeli izven konteksta oziroma 
ste si ga interpretirali po svoje, (žal) 
napačno. Reformne predloge prej-
šnje vlade so v prvi vrsti rušili sindi-
kati, upokojenci in študentje, poleg 
tega se v prejšnjem mandatu pred-
stavniki vlade glede reform z SDS ni-
so usklajevali. SDS je takrat predla-
gala tri pakete gospodarskih ukre-
pov, a nanje ni dobila niti odgovora. 

SDS se je priključila referendumski 
pobudi, ker reforme niso bile uskla-
jene z nikomer, o čemer priča zavr-
nitev vseh reformnih ukrepov na re-
ferendumu s tričetrtinsko večino.

Glede krivde predsednika vlade 
in sodnega postopka je sodišče ti-
sto, ki bo odločilo o tem, ali in kako 
se je neimenovano dejanje nede-
finiranega dne na neznanem kra-
ju (sploh) zgodilo. Zaposlovanje v 
državni upravi na mestih, ki so ve-
zana na zaupanje funkcionarjev, 
so izključno v domeni funkcionar-
jev. Se pa strinjam, da je v državni 
upravi potrebno pri zaposlovanju 

zasledovati strokovnost, pri tem pa 
zaposleni ne bi smeli biti deležni 
negativne diskriminacije.

Medijsko politiko tudi sama spre-
mljam kritično, kar se da politično 
neobremenjeno, zato sem prav ta-
ko večkrat nezadovoljna nad novi-
narsko (ne)strokovnostjo brez ute-
meljenih argumentov. Hkrati se pre-
večkrat sprašujem o avtonomnosti 
objavljenih vsebin ter o dopustnosti 
dolgoletne tradicije zavednega ali 
nezavednega usmerjanja poklicnih 
novinarjev, vzpodbujanju njihovega 
ideološkega boja, temelječega na 
negativni konotaciji desnosredin-
skih političnih opcij ipd.

Kljub temu, da sem novinka na 
parlamentarnem parketu, me po-
slanci in poslanke kljub mladosti 
spoštujejo in spodbujajo k aktivne-
mu delu in samostojnemu razmi-
šljanju. Za razliko od mnogih sta-
rejših, ideološko obremenjenih po-
litičnih veljakov, sama na svet ne 
gledam s stališča črno – belo ozi-
roma levo – desno, kot mi želite to 
vsiliti z vašim subjektivnim navaja-
njem in sodbah o mojih odločitvah 
v parlamentu. Ne mislim se obre-

govati ob vašo politično in more-
bitno ideološko pripadnost. Bral-
ca bi rada pozvala, da moja nava-
janja v intervjuju ne interpretira v ci-
lju politikantstva in obsojanjem o 
vednosti brez prave podlage ali ar-
gumentov. Poleg tega večino nava-
janj v njegovem odzivu zagotovo 
ne bi navedel, če bi bolj poznal mo-
je parlamentarne razprave in raz-
mišljanja.

Prav tako vas prosim, da spo-
štujete način delovanja parlamen-
tarizma bodisi strankarske bodisi 
koalicijske usklajenosti in trdnosti 
kot nujni del kredibilnega in suve-
renega delovanja Državnega zbo-
ra. Ker sem zagovornica aktivnega 
in neposrednega dialoga, bralca 
vljudno vabim na kavo in pogovor 
v Državni zbor, kjer mu bom lah-
ko podrobneje predstavila delova-
nje poslanske skupine SDS in koa-
licije, kar bo dokazovalo, da vzpod-
bujam razmišljanje posameznikov 
pri iskanju boljših rešitev.

Želim vam čim mirnejšo priho-
dnost in uspešno delo .

Janja Napast
poslanka SDS

(Fotodokumentacija GRS Celje)
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Zahvale, Oglasi

Zadnja leta tvojega življenja
zaznamovala sta bolezen in trpljenje.
Zdaj je konec bolečin,
nate ostaja lep spomin.

Kogar nosiš v srcu,
ta ne umre,
ostaja ljubezen in spomin
na skupne dni,
ostaja upanje na snidenje
tam nad zvezdami.

Spomin …
edini, ki ostane močan nad vsem:
edini cvet, ki ne uvene,
edini val, ki se ne razbije.
edina luč, ki ne ugasne.
                                                (Jimenez)

Ni te več na vrtu.
Ne v hiši,
tvoj glas se več ne sliši.
Če lučko na grobu
upihnil bo vihar,
v naših srcih
je ne bo nikdar.

ZAHVALA
Za vedno nas je zapustil dragi ata, dedi in pradedi

Ludvik TOMINŠEK
29.9.1928 – 13.11.2012

iz Bočne

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste ga v tako velikem številu po-
spremili na njegovi poslednji poti, nam nudili pomoč, izkazali pozor-
nost, darovali sveče, cvetje in svete maše ter se s pesmijo in lepimi be-
sedami poslovili od njega.

Žalujoči vsi njegovi 

Že šest let v grobu spiš,
a v srcih naših še živiš.

V SPOMIN

Mariji TOMINŠEK
26.1.1932 – 20.11.2006

Hvala vsem, ki se je spominjate, zanjo molite, prižigate svečke in 
postojite ob grobu.

ZAHVALA

Prag večnosti je prestopila naša mama, babica, sestra in teta

Marija ROČNIK
roj. Tostovršnik

8.11.1936 – 16.11.2012

Hvala vsem, ki ste ji v življenju karkoli dobrega storili in vsem, ki 
ste se z lepo mislijo od nje poslovili in jo pospremili k večnemu po-
čitku.

Vsi njeni

V SPOMIN

1. decembra mineva leto dni, odkar nas je zapustil dragi mož, 
oče in dedek

Jože BANKO
iz Grušovelj

Hvala vsem, ki z mislijo nanj postojite ob njegovem grobu.

Vsi njegovi

V SPOMIN

Jožetu ZAGRADIŠNIKU

3. decembra mineva 10 let, 
odkar nas je zapustil mož, oče in dedi.

Hvala vsem, ki se ga spominjate, 
postojite ob njegovem grobu.

Žena, sinova Igor z Alenko in Robi z družino
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Za razvedrilo

DVA INOVATIVNA DIREKTORJA 
Eden izmed zelo inovativnih direktorjev Herman Remic iz Doble-

tine (desno): »Poslušaj Franci, pa kaj se bo zgodilo z nami, »tama-
limi« direktorji, če že vi, »tavečji«, tako težko dihate zaradi krize? Kaj 
naj storimo?« 

Direktor SŠGZ mag. Franci Kotnik: »Herman, tebe ne zvije prav 
nič, z eno dobro inovacijo boš preživel še te hude čase, med tem pa 
boš postal upokojena legenda med uspešnimi direktorji. Nas, mlaj-
še pa čaka naloga, da vam pokojnine omogočimo z novimi, za zdaj 
še neznanimi inovacijami.«

NAJPREJ BOŽJA, NATO ŽUPANOVA BESEDA
Stanko Ogradi, gornjegrajski župan: »Jaz bi kar tukaj začel bra-

ti, sem bil ministrant, pa kot župan sem tudi vajen nastopanja pred 
ljudmi.«

Ivan Šelih, župnik v Bočni in Šmartnem ob Dreti: »Ne, ne, do tu-
kaj je božja beseda, ki pripada meni, od tu naprej je pa lahko tudi žu-
panova.«

ZADRŽANE S PREPOVEDJO
Branka Pistotnik (na desni) amaterska igralka: »Poglej, kako fino 

se imajo na otvoritvi ceste v Bočni. Pa kar brez nas.«
Petra Strmšek (na levi): »Ja, a nas niso nič povabili?«
Romana Tesovnik: »So, so, pa so nam naši »dedi« prepovedali iti, 

imamo menda predolge jezike. Pa tako bi bilo lepo iti, vse nove čen-
če bi izvedele. Kdo bi imel kaj proti? Saj jih ne bi obdržale zase.«

(Foto: JM)

(Foto: ŠS)

(Foto: ŠS)
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Križanka, Informacije

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 49. številki SN

2012

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

KNJIŽNICA MOZIRJE - KNJIGA MESECA NOVEMBRA

Isabel Allende: Otok pod 
morjem

Otok pod morjem je izbrušena 
večplastna zgodovinska pripoved, 
ki se dogaja na karibskem otoku 
Saint Dominge (Haiti) ob koncu 
osemnajstega in na začetku devet-
najstega stoletja. V njej spremlja-
mo življenje dveh izjemnih žensk, 
plašne sužnje Tété in prekrasne 
mulatke Violette. 

Tété živi na plantaži sladkornega 
trsa, kjer jo lastnik Valmorian izkori-
šča za spolne in druge usluge, dru-
ga pa je živahna kurtizana, ki bo-
gatim strankam svoje usluge dra-
go zaračunava. Roman Otok pod 
morjem je izjemna saga o suženj-
stvu, prepovedanih razmerjih in re-
volucionarnih bitkah za osvobo-
ditev črncev izpod jarma belih go-

spodarjev. Avtorici je z njo uspelo 
znova pričarati napeto in presun-
ljivo zgodbo o ženskem pogumu v 
težkih zgodovinskih razmerah.
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 Petek,
30. november

ob 16.30. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Miklavž prihaja
ob 17.00. OŠ Nazarje
Svetovalne urice: Pečemo z Betko Remic
ob 17.00. Fašunova hiša na Ljubnem ob Savinji
Predstavitev nove pesniške zbirke Slap 13

Sobota,
1. december

od 9.00 do 19.00. Športna dvorana Mozirje
Smučarski sejem
ob 15.00 in ob 17.00. Večnamenski prostor 
v Radmirju
Miklavževanje
ob 18.00. Kulturni dom Gornji Grad 
Miklavževanje
ob 18.00. Center Rinka Solčava
Predavanje dr. Zdenke Zalokar Divjak: Pomen 
družine in medsebojnih odnosov v današnjem času
ob 21.00. Franky's pub Prihova
Koncert skupine Bluesteam

Nedelja, 
2. december

od 9.00 do 16.00. Športna dvorana Mozirje
Smučarski sejem
ob 10.00. Cerkev Marije Zvezde v Novi Štifti
Čebelarska maša
ob 10.00. Vzletišče na Zgornjih Pobrežjah
Informativni dan o šolanju za pilote
ob 17.00. Zadružni dom Solčava
Miklavževanje

Ponedeljek, 
3. december

ob 18.00. Fašunova hiša na Ljubnem ob Savinji
Otvoritev razstave ikon Jurija Repenška
ob 19.00. Glasbena šola Nazarje
Koncert Betke Bizjak Kotnik in Milanke Črešnik

Torek,
4. december

16.00. Center za samostojno učenje Nazarje 
Svetovanje in informiranje o možnostih 
izobraževanja

Sreda,
5. december

ob 17.00. Na trgu na Rečici ob Savinji
Miklavževanje
ob 17.00. Cerkev sv. Lovrenca Luče
Miklavževanje
ob 17.00. Cerkev sv. Antona Padovanskega, Podvolovljek
Miklavževanje
ob 17.00. Parkirišče za župnijsko cerkvijo v Mozirju
Miklavževanje
ob 17.00. Pred gradom Vrbovec v Nazarjah
Miklavževanje
ob 17.00. OŠ Gornji Grad
Delavnica Praznično okrasimo mizo

Četrtek, 
6. december

ob 16.00. OŠ Ljubno ob Savinji
Brezplačne urice računalništva

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov MORDA STE ISKALI PRAV TO

◊	NUDIM	RAZREZ	LESA
in razrez lesa za ostrešja; gsm 041/783-987.

Gregorc Martin, Dol-Suha 9, 3332 Rečica ob Savinji.

◊	KOMBI	PREVOZI	–	TEVČ
Izleti, zaključki in KTMO; gsm 041/529-063; in
◊	SKI	BOARD	SERVIS
raztegovanje smučarskih in ostalih čevljev, menjava zaponk – klip-
snov, posredništvo za Fischer in prodaja nove ter rabljene smučar-
ske opreme. Gsm 041/529-063.

Vinko Tevč s.p., Praprotnikova 6, Mozirje.

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 
dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni; 
Brlec Franc 041/606-376.

GP Pirc d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	MONTAŽA	SATELITSKIH	SISTEMOV	–	POP	TV	IN	
A	KANAL
Nudimo vam montaže satelitskih sistemov za sprejem POP TV in KA-
NAL A – pooblaščeni monter za TOTAL TV in servis vseh satelitskih 
sistemov. Prašnikar s.p., tel. 03/584-51-94, gsm 041/688-094.

Prašnikar Miro s.p., Elektro-instalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav 
na terenu, Spodnje Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.

◊	KOLESARSKI	CENTER	BELI	ZAJEC	MOZIRJE	
edina športna trgovina v Zgornji Savinjski dolini. Tel. št. 05 925 11 
46, e naslov: belizajec.center@gmail.com. 

Janik, Bojan Napotnik s.p., Radegunda 21 a, Mozirje.

ŽIVALI – PRODAM
Prodam kobilo posavko in žrebička, starega 
6 mesecev; gsm 041/513-594.
Prodam bikca sivca, težkega cca 180 kg; 
gsm 031/855-367.
Prodam bikca simentalca, težkega cca 150 
kg; gsm 041/324-383.
Prodam telico, brejo 8 mesecev, pasme čb – 
limuzin, pašna; gsm 040/372-242.
Telico čb, staro leto in pol, pašno, prodam; 
gsm 041/519-507.
Teličko simentalko, 185 kg, in tel. križa-
no limuzin-simental, 210 kg, prodam; gsm 
051/423-440.

Prodam teličko simentalko, staro 2,5 mese-
ca, in suha metrska drva; gsm 070/744-487.
Prodam telico simentalko, 160 kg, gsm 
041/910-249.
Prodam prašiče: 2 x 60 kg in 2 x 100 kg; 
gsm 031/798-042.
Prodam prašiče, 100 -180 kg, lastne reje – 
možna  dostava; gsm 041/561-893.
Prodam prašiča, težkega cca 200 kg, doma-
ča krma; tel. 583-32-72.
Prodam prašiča za zakol; tel. 584-52-61.
Prašiče odlične mesnate pasme prodam. 
Možna dostava. Fišar, Tabor; gsm 041/619-
372. 

Prodam kozla mlečne pasme za 30 eur; 
gsm 040/512-111.
Prodam zajce za zakol ali nadaljnjo rejo; 
gsm 041/354-568.
Prodam pse mešance; gsm 031/887-918 
– Sara.

DRUGO – PRODAM
Prodam suha bukova drva; gsm 051/438-
498.
Prodam bukova drva v paleti: gsm 040/551-
211.
Prodam svinjsko mast in krvavice; gsm 
031/331-469.
Prodam otroške smuči z vezmi elan, dolžine 
130 cm; gsm 051/325-084.
Prodam otroški kombinezon, malo ra-
bljen, za starost 6 - 7 let, 25 eur; tel. 03 584-
14-95 ali gsm 031/419-945.
Za simbolično ceno prodam dobro ohra-
njeno spalnico, postelja z jogijem, 2 nočni 
omarici, 6-delna omara in predalnik; gsm 
041/793-063.
Ugodno prodam hladilnik z zamrzovalnikom 
zgoraj (V-115cm, Š-50cm); gsm 031/855-
556.

Ugodno prodam strešno opeko vinkovci; 
gsm 041/818-350.
Prodam: bukova drva, nosile za prašiča in 
traktorsko kiper prikolico; gsm 041/437-
712.
Prodam traktorske verige za gume 12-4-28 
in mesoreznico z motorjem; gsm 040/543-
561.
Prodam klado za sekanje mesa; gsm 
031/800-852. 

DRUGO – ODDAM
Oddam štedilnik: dva plin, dva elektrika in 
pečico; gsm 041/793-063.

VOZILA  IN OPREMA – PRODAM
Prodam ibiza 1.9 SDI, l. 2001, prva lastni-
ca, lepo ohranjen, cena po dogovoru; gsm 
031/397-514.
Gume m+s na platiščih 225-60-R15, pro-
dam; gsm 031/350-787.

OSEBNI STIKI  
Podjetnik sam z otrokom je ostal, zvesto 
punco bi rad spoznal; gsm 041/510-
457.
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